
Proces-verbal 
incheiat in gedinta ordinars a Consiliului 

General al Municipiului ~ucdregti din data de 20 februarie 2007, 
orele 15,OO 

Sedinta a avut loc in sala de consiliu de la etajul Ill din clsdirea 
Primsriei Municipiului Bucuregti, la care au participat 52 din cei 54 de 
consilieri generali. 

La gedintg au participat urmstorii: domnul primar general Adriean 
Videanu, doamna Cristina Coruf - Subprefect al Municipiului Bucuregti, 
doamna Georgiana Zamfir, domnul Toma Tudor Secretar General al 
Municipiului Bucuregti. 

: ) Au fost invitati s6 participe urmstorii: directorii aparatului propriu al 
Primsriei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuregti, presa gi 
televiziunea. 

La gedintii au fost absenti urmstorii: B6ncils M, Stan N. 

Dna. Zamfir Georqiana 
Bine ati venit la lucririle gedintei Consiliului General de astizi. V6 

anunt c3 in sals sunt prezenti 45 de consilieri generali, astfel sunt intrunite 
conditiile de legalitate pentru desfsgurarea gedintei. inainte de a incepe 
procedura de vot pentru ordinea de zi, doresc s8 v6 aduc la cunogtint6 
cateva plingeri prealabile formulate impotriva anumitor hotgrari ale C.G.M.B. 
gi anume: 

J. i - prin adresa inregistrat6 la Directia Asistenti Tehnicg gi Juridic6 a 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti sub nr. 194123.01.2007 
Societatea Comercials RO NATURSTEIN S.R.L. a formulat plangere 
prealabili prin care solicit6 revocarea partials a Hotsrarii Consiliului 
General al Municipiului Bucuregti nr.26212005 privind aprobarea unor Planuri 
Urbanistice Zonale, respectiv pozitia nr.8 din anexa hot6ririi -PUZ- str. 
Uranus nr. 144, sector 5. Societatea considers ca Planul Urbanistic Zonal - 
str. Uranus nr. 144, sector 5 afecteazs imobilul situat in Bucuregti, str. 
Uranus rlr. 1.48, aflat in proprietatea sa; 

- domnul Godini Fernando imputernicit al Asociatiei de proprietari din Calea 
13 Septembrie nr. 231, bl. B1, sector 5, a formulat in temeiul Legii 
nr.55412004 plangere prealabils impotriva Hotsrarii C.G.M. B. nr.33912006 

A 



privind aprobarea PUZ - Calea 13 Septembrie nr.231 - 233, sector 5, 
solicitand abrogarea acesteia; 
- prin adresele inregistrate la Directia Asistents Tehnics gi Juridic3 a 
Consiliului General al Municipiului ~u iu reg t i  sub nr. 196123.01.2007 gi nr. 
231125.01.2007 dorr~nul Frimu Corneliu Victor solicits suspendarea Hotararii 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti nr. 25512006 privind infiintarea 
Teatrului Tineretului << Metropolis )) prin reorganizarea g restructurarea 
Teatrului de Proiecte Culturale << Theatrum Mundi )) ; 
- domnul MOROSANU TIVILIE MARIAN gi Fundatia ,,Erou Cspitan Pavel 
ZZig5nescun au formulat plangere prealabils impotriva Hotsral-ii C.G.M.B. 
nr.21512006 referitoare la reglementarea raporturilor contractuale privind 
spatiile cu alt5 destinatie decat aceea de locuints aflate i n  administrarea 

1 Consiliului General al 'Municipiului Bucuregti, modificats prin Hotsrarea 
C.G.M.B. nr.24812006; 
- prin adresa nr.38612007, Primsria Comunei Chiajna a solicitat revocarea 
Hotsrarii C.G.M.B. nr.30812006 privind .transmiterea unui teren in 
administrarea Adrninistratiei Gr5dina Zoologics in  vederea realizsrii unui 
parc zoologic.Primiiria comunei Chiajna precizeazs cB in prezent terenul ce 
face obiectul hot5rarii sus mentionate este proprietatea sa, categoria de 
folosinta fiind izlaz cornunal; 
- S.C. Modern S.R.L. a formulat plangere prealabils contestand inlocuirea 
vechiului contract de locafie cu noul contract i n  conformitate cu Hotsrarea 
C.G.M.B. nr.21512006 gi 24812006 gi facturile nr.5942112006 gi 21 5012007 
emise de S.C. Cotroceni S.A. ca fiind nelegale; 

I Supun spre aprobare procesul verbal al gedintei C.G.M.B. din data de 
18.01.2007. 

Cine este pentru ? - 45 voturi (unanimitate) 

Dau cuvantul domnului pregedinte Tsnase Antonel pentru a conduce 
lucrsrile gedintei de astszi. 

Dl.pre$edinte Tinase Antonel 
Bine ati ver~it la lucrsrile gedintei C.G.M.B. de astszi. Dau cuvantul 

domnului primar general pentru a face amendamente la ordinea de zi. 

DI.primar aeneral Adriean Videanu 
V5 multumesc domnule pregedinte. Stimati colegi, dup5 cum marea 

majoritate dintre dumneavoastri gtiti, C.G.M.B. are un nou Secretar General 



in persoana domnului Tudor Toma, motiv pentru care inaintea punctului 1 v- 
ag ruga s i  fiti de acord s i  introducem un proiect de hotirare privind 
vacantarea unui post de consilier din cadrul C.G.M.B. ca urmare a demisiei 
domnului Toma Tudor gi introducerii imediat dupi  el a urmitorului proiect de 
hotirare privind validarea domnului lvorschi llie in  functia de consilier 
general in  cadrul C.G.M.B. 

De asemenea v i  rog s i  fiti de acord cu introducerea pe ordinea de zi 
suplimentari a proiectului de hotsrare privind aprobarea organigramei 
Primiriei Municipiului Bucuregti. 

V i  multumesc. 

Dl.consilier Opri~an Ion 
i Avand in vedere expunerea de motive sernnati de un grup de 

consilieri P.N.L. v i  propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de 
hotirare privind infiinfarea unei comisii care s i  analizeze situatia economici, 
analiza modului de indeplinire a atributiilor, analiza legalititii contractelor, 
starea actual3 a spatiilor verzi, propuneri de misuri pentru cregterea 
eficientei. Cred c i  toti ati gandit c i  este vorba de parcuri, l ac~~r i  gi gradini 
publice. Sunt o serie intreagi de materiale care ne-au sosit de la divergi 
cetiteni gi in baza acestor materiale am propus sA se formeze o comisie de 
analizi formati din consilieri care fac parte din toate grupurile politice din 
cadrul C.G.M.B. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Stimati colegi, dat i  fiind propunerea gr~~pului de consilieri PNL, avand 

in vedere gi raportul de audit pe care Primaria Capitalei I-a ficut, in care in 
\ final se recomandi informarea C.G.M.B. Abia astizi am reugit acest lucru. 

Eu cred c i  este oportuni infiintarea unei comisii din partea C.G.M.B. de 
analizi in vederea verificirii aspectelor solicitate. 

Dl-consilier Petrovici Octavian 
Ag dori s i  introducem la inceput un punct de interpeliri. 

Dl.consilier Florescu Dragog 
Sunt de acord cu propunerea domnului Oprigan. in  acest sens solicit 

scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 12; practic prin acest proiect de 
hotirare se pot legifera anumite contracte care nu gtim cum au fost 
incheiate, inclusiv la aceasti directie a C.G.M.B. 



Dl.consilier Giugula Mihai 
Cu privire la introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotir i re 

privind aprobarea organigramei P.M.B. propun ca acesta s i  se numeasci 
proiect de hotir i re privind aprobarea organigramei aparatului propriu al 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti, pentru c i  aga spune legea. 0 
s i  propun amanarea acestui punct la momentul respectiv, deoarece nu gtiu 
despre ce este vorba, pentru c i  nu I-am vizut. 

Dl.consilier G i l e t u~e  Stelian 
La punctul 16 nu avem documente gi On caz c i  nu existi propun 

aminarea. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Dat i  fiind propunerea domnului Giletuge propun re,tragerea de pe 

ordinea ,. de zi a punctelor 16, 19 gi 21. 
In legitur i  cu punctul 5 de pe ordinea de zi vroiam s i  vorbesc c ind  se 

ajunge la el, dar dat fiind faptul c i  am discutat cu unul dintre petenti On 
aceasti dimineafi, v-ag ruga s i  am in im  luarea ~ ~ n e i  decizii i n  ceea ce 
privegte acest punct, pentru c i  datoriti unor neconcordante On transmiterea 
unor date de ci,tre Regia Autonom5 a Protocolului de Stat s-a creat o 
situatie nu foarte convenabili nici pentru municipalitate nici pentru petent gi 
am hot i r i t  impreuni cu RAPPS gi petentul, cel care este in  cauzi gi a 
cigtigat licitatia de concesiune s i  incercim s i  gisim formula cea mai buni. 
Este o problemi de necorelare a suprafetelor din evidentele cadastrale gi 
cred c i  este important s i  facem acest lucru pentru Iimurirea acestui aspect 
gi propunem s i  venim in fats C.G.M.B. impreuni cu petentul gi RAPPS 

I rezolvg nd aceasti problem%. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
M i  bucur c i  domnul primar a scos de pe ordinea de zi punctul 5. 

Acesta se refer% la grupurile de interese care sunt On jurul RAPPS-ului gi la 
care face referire domnul pregedinte Bisescu. Aceasti cas i  de la punctul 5 
apaqine unui membru marcant al PD-ului, domnul Silvian lonescu, care a 
ocupat abuziv un teren gi care in  urma presiunilor a determinat anularea 
unei licitatii de concesi~~ne legal% f icut i .  

-au venit urmitorii consilieri generali: dl.Bileanu D., dna.Cruceanu E gi 
dl.Constantin Barna S. 

Dkpre~edinte Tinase Antonel 
Cine este pentru propunerile ficute de domnul primar general: 

introducerea unui proiect de hotir i re privind vacantarea unui post de 



consilier din cadrul C.G.M.B. ca urmare a demisiei domnului Toma Tudor, 
ir~troducerii imediat dupi  el a urmitorului proiect de hotirare privind 
validarea domnului lvorschi llie i n  functia de consilier general On cadrul 
C.G.M.B. i a proiectului de hotirare privind aprobarea organigramei 
Primiriei Municipiului Bucuregti? - 38 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? 
- 10 voturi ( Goncea L, Giugula M, Stan I, Mirigescu N, Campurean M, 
Surulescu A, Botezatu Enescu PI Giletuge S, Tudorache Dl Berbecaru A) 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Oprigan 
de introducere pe ordinea de zi a proiectului de hotir i re privind infiintarea 
unei comisii care s i  analizeze situatia economici, analiza moduki de 
Ondeplinire a atributiilor, analiza legalititii contractelor, starea actuali a 

) spatiilor verzi, prop"neri de misuri pentru cre~terea eficientei? - 48 voturi 
(unanimitate) 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Petrovici 
0. de introducere pe ordinea de zi a punctului de interpeliri ? - 32 voturi, 
impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 16 voturi ( Goncea L, Giugula M, Stan I, 
Mirigescu N, Campurean MI Surulescu A, Botezatu Enescu PI Giletu9e S, 
Tudorache Dl Berbecaru A, Pop R, Zitreanu Dl PI-ioteasa D.. . ..) 

Dl.consilier Florescu Draqo~  
Am o obiectie : ori numir im intotdeauna voturile ori nu le numirim! 

V i d  c i  la unele propuneri le numir im la alte propuneri nu le numiirim. 
Haideti s i  procedim aga pentru toate proiectele. 

Dl.presedinte Tinase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Florescu 

D. de retragere a punctului 12 de pe ordinea de zi ? - 

Dl.consilier Foriscu Vasile 
Noi am votat acest proiect de hotirare in  noiembrie 2006 gi de fapt 

sunt numai doui  modificil-i, deci nu este cazul s i  scoatem acest punct de 
pe ordinea de zi. 

Dl. presedinte Tinase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Florescu 

D. de retragere a punctului 12 de pe ordinea de zi ? - 10 voturi, abtineri ? - 
I vot, Tmpotrivi ? - 37 voturi 

A 



Acest proiect de hot5rSre r5mane pe ordinea de zi. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi in ansamblul ei ? - 47 voturi, 

impotriv5 ? - 0 voturi, abtineri? - 1 vot (Stan I) 

Sunt 3 solicit5ri in sal5 de luare de cuvant : 2 sunt in problema 
Targului Obor gi una in privinta Teatrului Mundi. Cine este pentru ca cele 3 
solicitari de luare de cuvant s5 aib5 loc la sfargitul gedintei ? - majoritate de 
voturi 

Trecem la punctul de interpelari. 

Dl.consilier M5r5~escu Nicolae 
Interpelarea se refer5 la problema Stadionului National. Aga cum 

C.G.M.B. cunoagte, acum un an Consiliul General a preluat printr-o Hot5rare 
de Guvern Stadionul national in vederea modernizgrii sale. ldeea este 
deosebit de generoas5, Bucuregtiul are nevoie de un stadion ultra modern, 
ceea ce exist5 in prezent este dep5git. Ar fi prima baz5 sportiv5 pe care 
Prim5ria Capitalei ar construi-o in ulntirnii 16 ani. De aceea, nu ,cred c5 este 
cineva contra. Problema se complic5 ins5 in  momentul in  care trebuie trecut 
la realizarea ei. De ce? Pentru c5 ideea celor care doresc s5 faca proiectul 
este s5 demoleze Stadionul National actual, s5-l rad5 de pe fats p5mantului 
gi pe locul lui s5 se fac5 un alt stadion. Federatia de Fotbal doregte un 
stadion de fotbal, este de nota 10, nu poate nimeni s5 se opun5. Problema 
este ins5 c5 nu exist5 capital5 in  Europa care s5 nu aiba un stadion 
national pe care s5 se desf5goare competitii de fotbal, atletism, de rugby. Ar 
fi unicat in  Europa ca, construindu-se numai stadion de fotbal in locul 
actualului stadion, Bucuregtiul s5 devin5 o exceptie, ceea ce este nepermis. 
De aceea, trebuie s5 spun ceea ce putini poate cunosc, din 1980 incoace, in 
Bucuregti au dispirut 49 de stadioane gi baze sportive i n  frunte cu Stadionul 
Republicii gi nu s-a construit un centimetru de baz5 sportiv5. De aceea, 
ideea de a se demola stadionul gi de a face altul este gregit5. in  primul rand 
pentru c5 (probabil c5 cei care lucreaz5 la economic gtiu) preturile 
stadioanelor sunt fixe. i n  Europa dac5 vrei sa faci un stadion de zece rnii de 
locuri te cost5 30 de milioane Euro, vrei s5 faci un stadion de 20 de milioane 
de locuri te cost5 60 de milioane gi tot aga mai departe. De aceea, in 
aceast5 situatie incercarea de a se demola acest stadion unde sunt sute de 
mii de metri de p5mant gi sute de rnii de tone de p5mant gi de betoane care 
ar insemna mii de camioane numai ca s5-l demolezi gi ar costa multe 
milioane de euro demolarea. in aceast5 situatie, iat5 c5 de acum un an, de 
cand a fost conferinta de press la care au participat multi de aici din sal5, cu 



pregedintele federatiei de fotbal, pregedintele federatiei de atletism, primarul 
general etc., demoiarea stadionului trebuia s5 inceap5 conform conferintei 
de press gi a procesului verbal in toamn5. Nu numai c i  nu a inceput 
demolarea lui, dar in  acelagi timp pentru c5 stadionul trebuia reconstruit 
numai pentru fotbal, Prim5ria s-a angajat s5 construiasci un stadion de 
atletism separat. Eu cred c5 sunt nigte cheltuieli nejustificate gi de aceea, 
peste tot in  Europa o s5 vedeti - cine a v5zut finala campionatului mondial a 
v5zut c5 s-a tinut pe un stadion care avea gi pist5 de atletism, finala cupei 
campionilor europeni de anul trecut la fell v5 duceti pe orice stadion mare gi 
vedeti acest lucru. lat5 c5 acum apar din nou meciuri pe Stadionul National, 
sunt concerte care urmeaza s5 se tin5 in  acest an, care au contractat tot 
Stadion~~l National i n  frunte cu Rolling Stones, pentru c5 acele mari scene 

I care se pun se pun totdeauna pe peluzele stadionului unde se face atletism 
gi nu se pun pe iarba. Oriunde o s5 vedeti un concert o s5 vedeti c5 aga se 
procedeaz5. Atunci, Stadionul National trebuie modernizat f5r5 demolare. 
Modernizarea inseamn5 doar acoperig gi tribuna oficial5 de schimbat. 
Stadionul acesta rSm%ne gi se poate construi un stadion cum doregte 
Federatia de Fotbal gi in  acest fel nu mai trebuie s5 mai facem un stadion 
de atletism care ar costa minimum 60 de milioane de euro, dac i  i I  faci numai 
de 15000 de locuri, nu mai trebuie s5 chel'tuiegti bani pentru acest stadion gi 
mai cagtig5m inc5 un stadion. Propun Consiliului General s5 aprobe dorinta 
primarului general gi a Federatiei Rom%ne de Fotbal, dar nu prin desfiintarea 
unui stadion, ci prin construirea a inc5 unuia. V5 multumesc. 

- doamna consilier Gheorghe Victorita p5rSsegte lucrgrile gedintei - 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Am dorit s5 fac aceast5 interpelarea fiindc5 in Prim5ria Capitalei 

consider eu c5 s-a intamplat un lucru foarte grav : o hot5r%re a Consiliului 
General, votati de consilieri, ajuns5 in  faza final5 la Secretariatul General gi 
afigat5 pe site-ul institutiei, am constat c5 mai are in  plus un paragraf pe 
care noi nu I-am avut atunci cand am votat. De aceea, am o plangere penal5 
care a fost formulat5 de o institutie, nu de noi, am g5sit-o la cutia pogtal5 in 
Prin~srie, care arat5 c5 acea hotsrare nr. 27412006, fat5 de varianta pe care 
noi am votat-o a mai primit un paragraf care se refer5 la extinderea unor 
atributii pe care noi nu le-am votat. Acesta este fals in  acte publice gi este o 
plsngere penal5 pe care am s-o dau gi domnului primar general. Deci, in  
aceasts hotirare este vorba de regulamentul de functionare gi organizare al 
Administratiei pentru Supravegherea gi Protectia Animalelor pe care noi am 



votat-o, iar ace1 punct care este in  plus - este vorba de art.12 punctul 1 
~~l t imul  aliniat, care spune c5 C.G.M.B. poate face activitati gi i n  llfov gi i n  alte 
consilii din tars, ceea ce nu d5 voie legea. Nu s-a aprobat. Acest articol 
apare, cu toate c5 noi nu am aprobat acest lucru gi este gi contrar legii . este 
o plsngere penal5 existent5 gi mi se p5rea normal s5 anunt C.G.M.B. de 
acest lucru gi executivul. Cer revocarea acestei hot5r3ri1 iar i n  urmatoarea 
gedint5 de Consiliu s5 o introducem aga cum am votat-o noi initial. 

Dl.presedinte T5nase Antonel 
Este o eroare materials. Trebuie indreptati. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
I Aceast5 hot5rsre este nu15 de drept, deoarece este total contrar a 

ceea ce am votat noi. 

Dl.pre$edinte T5nase Antonel 
indreptim eroare materials gi r5spund cei ca.re au fscut-o. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Aceast5 hot5rare mai are multe inc5lc5ri ale legii pe care o s5 vi le 

prezint intr-un nou proiect. 

DLpresedinte T5nase Antonel 
Rog comisia de validare s5 analizeze cele dou5 dosare, al domnului 

lvorschi gi al doamnei Rece. 

1 Dl.consilier Goncea Liviu 
Zilele trecute in  comisia de credite externe am constat c5 am f5cut o 

mare eroare, noi toti. Noi toti ar fi trebuit la un moment dat s5-l abilit5m pe 
primarul general s5 vsnd5 valuta care a luat-o din eurobonduri gi nu am 
f5cut-o. Noi toti suntem vinovati alituri de primarul general pentru deturnare 
de fonduri gi ar trebui s5 indreptsm aceast5 eroare, cred eu. Ss v5 explic 
despre ce este vorba : am lansat de 500 milioane de euro eurobonduri, 
prima operatiune comerciali pe care am f5cut-o cu aceste eurobonduri a 
fost vanzarea valutei, noi am f5cut o vanzare curnp5rare la banc5, f5r5 
aprobarea C.G.M.B. Toti suntem in culpi gi de aceea 'i'l rog pe primarul 
general, ca s5 evitam imputarea acestor bani primarului general, s5 d5m cu 
totii o hotsrare retroactiv5. Stiu ca nu se poate, dar incercgm. 



Dl.consilier Adar Victor 
Distinse doamne, domnule pregedinte, domnule primar general, 

onorati audienfs, 
Vreau in  primul rand s3 salut initiativa Consiliului General de a infiinta 

acea comisie de analizs gi control la Administratia Lacuri, Parcuri gi 
Agrement. Cu ceva timp in  urms eu am fscut o interpelare, pe 27.07.2006, 
am primit rsspuns de la Administrafia Lacuri, Parcuri gi Agrement, deci intru- 
totul sunt de acord cu acest lucru. Aceasts interpelare s-a tradus printr-un 
material pe care il am gi pe care On copie am ss-l predau domnului primar 
general, deoarece On acest lucru se specifics clar, citez : ,,situafia 
contractelor din Parcul Herastriiu o prezint in tabelul de mai jos cu 
mentiunea cii toate aceste contracte, mai pufin cel al firmei S.C. Context 

I ~usiness SRL care a fost semnat de catre mine, au fost incheiate de 
conducerea Administratiei Lacuri, Parcuri gi GrZidini, sernneazi cu stima 
semneazii directorul ALPAB". 0 singurs intrebare am : sunt 15 contracte 
expirate in acest material de 31 de contracte gi 'intrebarea mea este ce s-a 
intamplat cu aceste 15 contracte expirate, deoarece se gtie c5 Primaria 
Capitalei a platit un studiu care se intitula ,,Ecologizarea gi programul de 
agrement turistic pentru parcurile Cigmigiu, Hersstriu, Carol gi Tineretului", 
acest program preciza foarte clar - agresiunea la adresa cetsteanului, a 
teraselor amplasate haotic, poluarea fonica, a aerului prin intermediul acelor 
grstare care exists in parc gi ameninfare la adresa sigurantei cetsfenilor. 
Aceste lucruri sunt prevszute in  11 .I 1.2004 in  acest program care a fost 
aprobat de Consiliu, deci din 2004 se gtie de aceastii situafie. Problema este 
c2 On media de ieri am citit o not5 de informare in care se spune c5 pe 
28.02.2005 s-a mai semnat un contract cu Administrafia Lacuri, Parcuri gi 

i Agrement. Eu am in  fat3 aceste 31 de contracte gi ace1 contract din 
28.02.2005 nu figureazs aici gi firesc imi pun intrebarea : dac3 nu este pe 
lista aceasta pe care am primit-o pe 30.08.2006 gi el figureaza din 
28.02.2005, dacs nu o fi o gregeals de tipsrire, nu or fi mai multe care sunt 
in aceasts situatie? Salut aceasts comisie gi rog ss-gi faca datoria in sensul 
legalitafii tuturor contractelor de achizifie, contractelor de asociere in 
participafiune, contractelor de inchiriere, precum gi a tuturor documentelor 
care implies banul public. V3 mulfumesc. 

Dl.consilier Oprisan Ion 
Consiliul General pe baza documentatiei sernnata de Directia de 

Urbanism gi Amenajarea Teritoriului a votat un PUZ - Piata Obor, PUZ 
efectuat de Proiect Bucuregti. Suprafafa care a generat PUZ-ul este de 



36000 de metri gi este proprietate publici, fn schimb PUZ-ul este aprobat pe 
aproape 80000 de metri din care sunt declarati toti proprietate publici. intreb 
Directia de Urbanism gi Amenajarea Teritoriului, pe domnul arhitect Bold .. . . 
proprietate publici pe baza unei cercetiri efectuate personal pe 36000 de 
metri gi restul pan3 la 78000 de metri este proprietate privati cu fige 
cadastrale gi tot ceea ce trebuie inregistrat. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Stimati colegi cateva comentarii, la unele interpeliri nu sunt pregitit s i  

dau rispunsul acum, am s i  v i  rispund prin intermediul sehiciilor de 
specialitate. 

Citeva comentarii legate de Stadionul National: gtiti c i  de mai bine de 

;! 
un an de zile pornit de la Cancelaria Primului Ministru este un proiect comun 
pe care Municipalitatea 'il are cu Guvernul gi anume modernizarea 
Stadionului National, s-a fscut un studiu de amplasament pentru realizarea 
unui nou stadion in Bucuregti. Din picate rezultatele studiului de 
amplasament ficut de specialigti a reiterat singura variants posibili 
modernizarea actualului Stadion National. in urma discutiilor pe care le-am 
avut pe baza evalusrii specialigtilor, construirea unui stadion nu inseamni 
numai locatia in  sine, inseamni fluxuri de trafic, inseamni transport in 
cornun care s% afluiasci gi s i  defluiasci. Ginditi-vi c i  acolo chiar daci  vin, 
nu gtiu, separat poate, 50000 de oameni , dar pleaci toti odati la terminarea 
manifestatiei. Sunt aspecte date de specialigti care au evaluat acest lucru. 
Bucuregtiul nu avea al t i  posibilitate decit aceea de a moderniza Stadionul 
National. Suntem in  situatia in  care r~imeni nu a ficut nimic timp de 16 ani 
gi iat i  c i  suntem acum pregititi intr-adevir s i  facem un lucru. Am anticipat 
gi riscul gi am evaluat posibilitatea ce fel de stadion va fi : cu pisti de 

1 atletism, f i r2 pisti de atletism, acolo s-au ficut unele investitii, a fost o 
comisie mixti formati din Cancelaria Primului Ministru, Primiria Capitalei, 
Agentia National2 pentru Sport, Federatia Romani de Atletism, Comitetul 
Olimpic gi Sportiv Roman. Toati lumea a fost implicati. Aceasti comisie 
mixtii a lucrat cateva luni de zile. Concluzia fiind clari, aceea c i  in  Parcul 
,,Lia Manoliu" trebuie s i  realizam doui investiti : un stadion specific pentru 
fotbal gi unul separat pentru atletism. in momentul de fat i  Municipalitatea 
este foarte aproape s i  primeasci de la Ministerul Transporturilor terenul 
unde este turnul de paragutism, Autoritatea Aeronautics fscindu-gi altii 
investitie in alt i  parte gi pe acea locatie deja noi avem pregitit s i  d im  
drumul la studiu de fezabilitate pentru terenul de atletism in  acea locatie. 
Tendinta europeani, dincolo de ceea ce vreni noi, este aceea de a face 
arene specifice pentru sporturile respective, aceasta este tendinla gi cred c i  



in  acea zon3 trebuie s3 mergem gi noi. Stadionul National s3 poat3 s3 
r3spund3 exigentelor UEFA gi FlFA nu poate f modernizat pe structura 
actual3, nu indeplinegte nici un fel de criteriu, iar aici am s3 pun la dispozifia 
tuturor celor interesati expertiza din acest punct de vedere. Dac3 am fi 
construit un stadion cu pist3 de atletism costurile sunt similare, sunt sensibil 
egale cu construirea a dou3 stadioane. Deci, evaluarea initial3 era de 
asemenea manier3 incat stadionul modernizat cu pist3 de atletism, din punct 
de vedere al costurilor, este egal3 cu realizarea a dou3 stadioane. Decizia 
final3 a fost: un stadion specific de fotbal cu toate functiunile unui stadion 
modern, deci 52000 de locuri pe actualul amplasament gi al3turi pe terenul 
de la turnul de paragutism un stadion de atletism de pan3 la 12000 de locuri, 
specific activitiitilor de atletism de toate genul-ile. Legat de stadionul de 

i atletism suntem preg3titi imediat ce aprob3m bugetul s3 d3m drumul la 
studiul de fezabilitate gi sper3m c3 undeva spre sfargitul anului, septembrie 
- octombrie, s3 avem deja licitatia incheiat3, pentru c3 vrem s3 utiliz3m o 
procedur3 mai simp13 prev3zut3 de lege gi anume o licitatie pentru 
proiectare gi executie. Stadionul National este in perioada de evaluare, 
probabil dup3 ce vom aproba bugetul, din cate gtiu eu gi m-au informat 
colegii care fac parte din comisia de licitatie, vor adjudeca licitatia in  7, 10, 
12, 14 zile dup3 ce aprob3m bugetul, neavind in momentul de fat3 
deschidere bugetar3. Cert este c3 noi ne-am angajat, cred c3 facem un lucru 
foarte bun pentru Municipalitate gi anume arene sportive de valoare in care 
unii dintre cei mai buni ambasadori ai Romsniei gi anume oamenii care 
performeaz3 in sport sg aib3 conditii ssgi  desfsgoare activitatea. 

Legat de interpelarea domnului Petrovici, din picate legea nu-mi d% 
voie s3 verific Consiliul General, ag vreau eu s3 o fac. 

Domnul Goncea nu are dreptate legat de emisiunea de obligatiuni, 
Municipalitatea, conform legii, poate gestiona cum vrea gi nu in  Trezorerie gi 
nu Tn moneda respectiv3 orice sum3 care vine din creditele externe. 

Am retinut solicitarea domnului Adir gi am s3 fac un r3spuns in scris. 
La solicitarea domnului Oprigan o s3 cer directiei de specialitate s3 

dea un r3spuns. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Nu am spus c5 este vina Consiliului General, eroare a fost f3cut3 de 

executivul Primariei, dac3 ati observat. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
V3 rog s3 retineti, exist3 in  cadrul Secretariatului General al C.G.M.B. 

un Serviciu care tine evidenta acestor lucruri gi nu executivul Prim3riei. 
n 



Dl.consilier Goncea Liviu 
Domnul primar a uitat s5 ne spun2 c2 cel imprumutat este C.G.M.B. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Da, asta este qi liniqtea pe care o am domnule Goncea. 

Dl. pre~edinte T2nase Antonel 
Trecem la proiect de hotarsre privind vacantarea unui post de 

consilier din cadrul C.G.M.B. ca urmare a demisiei domnului Tudor 
Toma 

! 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 49 voturi 

(unanimitate) 
Acest proiect de hot2rSre a fost aprobat. 

Domnul Tudor Torna este invitat ss treac2 in noua pozitie de Secretar 
General, felicitsri. 

- aplauze- 

Trecem la proiect de hotarsre privind validarea in funcfia de 
consilier general a dornnului lvorschi llie 

Precizez c2 dosarul dornniei sale a fost verificat de Comisia de 
validare $i a fost g5sit in  regul5. 

i Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 49 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 
Domnule lvorschi v i  rog s5 depuneti jursmantul. 

Dl.lvorschi llie 
Eu, IVORSCHI ILIE, ales Consilier General al Municipiului Bucureqti, in 

conformitate cu prevederile art.34 alin.(l ) din Legea nr.215/2001 privind 
administratia public5 local2, modLficat2 i conipletat5 prin Legea 
nr.286/2006, depun urm5torul jur2mant: 



,,Jur s5 respect Constitufia gi legile tHrii gi sH fac, cu bun3 credint8, tot 
ceea ce st3 in puterile gi priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Bucuregti. Aga sa-mi ajute Dumnezeu!" 

DLpresedinte THnase Antonel 
Trecem la proiect de hotarare privind vacantarea postului de 

consilier din cadrul C.G.M.B. ca urmare a demisiei domnului Marian 
Zlotea 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 49 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

i 
Trecem la proiect de hotirdre privind validarea doamnei Rece 

Olga in funcfia de consilier h cadrul C.G.M.B. 
Precizez cH dosarul domniei sale a fost verificat de Comisia de 

validare $i a fost g3sit in reguli. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 49 voturi 
(unanimitate) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 
Doarr~na Rece vH rog ss depuneti jurarniintul. 

Dna Rece Olrra 
.Jur sii respect Constitutia gi legile tsrii ~i sH fac, cu buns credinta, tot 

ceea ce st3 in putel-ile gi priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Bucuregti. Aga si-mi ajute Dumnezeu!" 

DI.presedinte Tanase Antonel 
Trecem la proiect de hotar3re privind aprobarea bugetului 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti pe anul 2007 

Dl.consilier Adir Victor 
in primul rand vreau sB multumesc Directiei de Buget, o directie foarte 

serioass din Primaria Capitalei, care ca in fiecare an a facut un proiect de 
buget profesior~ist din care noi s3 intelegem cum este folosit banul public, in 
mod deosebit acesta trebuind sB fie folosit in interesul cetHteanului. 
De aceea, o prioritate a bugetului acesta o consideram noi, consilierii 
generali membri ai Partidului Conservator, este legat5 de asigurarea unor 
locuinte pen,tru cei care sunt evacuati din casele nationalizate, revendicate $i 
retrocedate. In acest spirit dorim o redireclionare a unor fonduri din bugetul 



Capitalei, in bugetul pentru locuinte, adici pentru Legea nr.11411996 
modificati gi completati, care are previzute 30 de milioane lei. Stiu c i  la 
,,achizitii de imobile" este previzuti suma de 42 de milioane de lei, dar 
conform Hotirarii nr.812007 aceste locuinfe sunt destinate cu precidere 
pentru cei expropriafi qi pentru cei evacuati din zona Centrului Istoric. 
Referitor la cele 30 de milioane propun suplimentarea cu i nc i  20 de milioane 
de lei, adici suma s i  fie in final de 50 de milioane. De unde redirectioniim 
aceste sume? incep cu ,fondul de rezervii" - aceasta este o propunere pe 
care o fac C.G.M.B., din cele 70 de milioane de lei care se regisesc in 
,,fondul de rezervi", 12 milioane sa fie trecute tot pentru construcfia de 
locuinte pe Legea nr. 11411 996. De asemenea, de la Administratia Lacuri, 
Parcuri qi Agrement din subventia de 104.510 mii lei s i  se ia 4 milioane de 
lei, adici pozilia 43.10.09 gi 2 milioane de lei la pozitia 20.01.09 care se 
referi la ,,materiale gi prestiri de servicii cu caracter functional". De la Circul 
Globus s i  se ia suma de 1.100.000 lei care este la pozitia 70.01.02 privind 
,,maghi, ect-tipamente gi mijloace de transport" $i suma de 900.000 lei de la 
pozifia 20.30.30 care inseamni ,,alte cheltuieli cu bunuri $i servicii". Aceasti 
inseamni 2.000.000 cu 12.000.000 $i cu 6.000.000 inseamni 20 de 
milioane care adunate la cele 30 fac 50 de milioane. Ce se pot face cu 
aceste 50 de milioane? Pe mine m-a mirat c ind am aflat c i  Primiiria 
Capitalei construiegte cu 500 de euro1m.p. Efectiv am fost incantat, pentru 
c i  cele 50 de milioane de lei pot fi folosifi pentru 40 de garsoniere de 48 de 
m.p., 180 de apartamente de 2 camere, 180 de apartamente de 3 camere, 
insemnsnd 14.300.000 euro. Propunerea noastri este urmitoarea : fondul 
de constructii s i  se imbunititeasci, s i  se alimenteze cu 20 de milioane, 
urmand s i  fie 50 de milioane de lei - am spus de unde se redirectioneaza 
acegti bani. S-ar putea ca dvs. s i  m i  intrebati de ce i-au de la o institutie de 
culturi cum este Circul Globus acegti bani - 1.100.000 lei reprezinti 
mijloacele de transport, adici : un autocar de 230000 euro, un autoturism de 
20000 euro, un microbuz de 52000 euro, asta ficand 1.100.000 lei. 
Terenuri sunt, am identificat terenuri in jur de 80.170 m.p., putind fi 
identificafi - in  Drumul Taberei; in cartierul Tonitza mi s-a spus cii este o 
problemi s i  se reglementeze aceasta problemi, deoarece am dat o 
hotirare prin care solicitam acest lucru, in Vatra Luminoasi, in Biserica 
Floreasca gi in alte sectoare. Aceasta este dorinta noastri pe care o 
supunem aprobirii C.G.M.B. de suplimentare, deoarece acegti cetiteni 
contribuabili ai Capitalei sunt intr-o situatie dramatics - in jur de 3500 de 
cetifeni vor fi evacuafi din casele revendicate, retrocedate. 



Dl.consilier Pop Romeo 
Este un arnendarnent extrem de sirnplu in cadrul bugetului pentru 

cult~1r3, discutat cu domnul Buzduga pi aprobat de domnul primar general. 
Amendamentul Comisiei de cultura pe care vi-l citesc este: la Circul Globus 
de la pozitia ,,mapinil echipamente, mijloace de transport" cod 71.01.02 se i- 
au 1.100.000 RON din care: 700.000 RON la Teatrul Metropolis pentru 
finalizarea acestuia, acolo avem nipte proiecte culturale cu licee, deci reiese 
200.000 RON pe ,,reparatii curenten, 200.000 RON pe capitolul 30 ,,proiecte 
culturalen pi 300.000 RON pe capitolul 70 de ,,investifiin gi 400.000 RON la 
Centrul de Consemare gi Valorificarea Tradifiei Creafiei Populare a 
Municipiului Bucuregti pentru organizarea un ui mare festival de folclor peste 
var3 in  Bucureqti. 

1 Dl.consilier Giuclula Mihai 
Referitor la bugetul pe care astizi il avem supus aprobari, vreau s3 va 

aduc la cunoptinf3 urmitoarea situatie : cel mai mare buget il are sectorul 1 
- 7 rnii de miliarde, al doilea buget - la sectorul 2 este explicabil deoarece 
are pi Oncas3ri foarte mari, dar cel mai mare buget TI are sectorul 3 prin 
repartizarea de la bugetul Capitalei, in  care pi foarte rnulte lucr8ri s-au ficut 
cu banii contribuabililor din alte sectoare. Acesta este de patru mii qapte sute 
de miliarde. Este inadrnisibil ca sectorul 5 s3 aib3 numai 2.700 de miliarde, o 
treime din bugetul sectorului 3 pi ne intrebim cum se pot realiza problernele 
sociale din acest sector pi nu credem ca macar banii pentru salariile din 
invatarniint pentru personal sunt asigurate din acest buget, fapt pentru care 
noi nu vorn vota acest buget. 

Dl.consilier Stan Ion 
I Cu permisiunea colegilor pi a domnului Adir, vreau s3 supliment5ml 

diinsul a spus undeva de 50 rnilioane, cu 100 de milioane, pentru c8 este o 
problema pentru cei care sunt evacuati. Avern suficiente resurse s3 lu3m de 
la Grsdini, de la Parcuri, de la Gr3dina Zoologic3 pi de la Adrninistrafia 
Str3zilor pi din al t i  parte, pentru c i  este o dram3 ceea ce se Tntampli in 
Romania cu cetatenii care risca s3 fie evacuati in urma retrocedarilor pi nu 
nurnai pi cu cei care vor fi evacuati din Centrul lstoric s i  aib3 unde locui. 

Dl-primar general Adriean Videanu 
Multumesc foarte mult.Preocup%rile pe care dorr~nul consilier Adir le 

are, de multe ori ma ajuta. Vreau sa-i spun, in schimb de data aceasta nu 
lipsa banilor este o problem& in constructia de locuinte. Vreau s8 v5 spun c i  
am analizat foarte atent ceea ce putem construi pi cheltui in  acest an. Suma 



de 30 de milioane de lei echivalentul a 30 de miliarde de lei vechi, pe 
intelesul tuturor, este suma pe care gi aga i n  momentul de fate, fats de 
proiectele incepute, nu gtim dac5 vom reugi s3 o cheltuim Tn acest an. 
Problema unui buget nu este numai sursa veniturilor, este gi modul cum 
cheltuiegti eficient gi legal acei bani, este foarte important. Aceasta este una 
din preocupsrile mele. Ar fi incorect ca acum s5 aloc5m resurse pe care de 
la inceput gtim c3 nu le putem cheltui la capitolul respectiv gi alte domenii ss 
rsmans neacoperite cu resurse. De aceea, eu I-ag asigura pe domnul 
consilier AdTr gi pe fiecare dintre dvs. cZi dac5 ritmul de construcfie al 
locuintelor va fi unul intens nu avem nici un fel de problems ca la prima 
rectificare sii suplimentam bugetul. Stimati colegi, nu avem in  momentul de 
fats o problem3 de resurse. Ati vszut foarte bine, inclusiv bugetul general 
consolidat al statului, in  executie r5mine cu un excedent spre sfargitul anului 

\ 

tocmai datorit5 faptului c5 de niulte ori nu reugim s5 cheltuim sumele alocate 
legal gi eficient. De aceea, am incercat cu toti colegii care sunt ordonatori 
terfial-i de credite ss fim cat mai exacti in  repartizarea bugetului. Este foarte 
important c5 noi avem aceast3 preocupare. Ar fi foarte important ca gi 
sectoarele care au responsabilit5ti legale in ceea ce Tnseamna asigurarea 
fondului locativ s5 se preocupe de aceast3 problema. Asta nu Tnseamns c3 
noi nu trebuie s% ne preocup3m. Chiar dacs nu este in responsabilitatea 
noastrs direct5 j:i v5 multumesc pentru sprijin, iat5 c5 ne preocup5m in 
momentul de fat5 gi poate c5 construim mai mult decat toate sectoarele la 
un loc, chiar dacs ele au aceast3 responsabilitate locativs. Problema din 
punctul meu de vedere este aceea de a accepta gi este, dac5 vreti, 
intelegerea noastr5 ca la urmgtoarea rectificare, dacs avem posibilitatea s5 
aloc5m resurse nu avem nici un fel de problems ca resursele s5 le g5sim gi 
ss le aloc5m in  mod eficient. Este una din preocupsrile pe care le-am avut gi 
in decursul anului trecut legat de cheltuirea legals, eficienta a banului public. 

Legat de propunerea domnului consilier general Pop sunt de acord, 
nici eu nu sunt de acord cu achizitia acelor mijloace de transport - autobuz, 
magins, microbuz. 

Legat de propunerea domnului Giugula, a ruga ss se mai 
gandeascs inc5 o dat5 gi P.S.D-UI s5 voteze acest buget, pentru c5 este 
pentru prima dats cand in Bucuregti se gandegte solutia de a sprijini un 
primar de sector care Tntr-adevsr are venituri foarte mici. Din fonduri de 
rezervs, stimati colegi, pentru cZi este singura formu15 legal5 prin care putem 
ajuta un sector. Vreau s4 v3 spun c5 astszi, conform legii, nu Consiliul 
General este cel care imparte banii pe sectoare, ci Directia Finantelor 
Publice dups formula din legea bugetului. Noi nu avem nici un fel de 
posibilitate de a mai impgci nici sumele de echilibrare, acestea se fac de 



citre directiile finantelor publice pe baza unui algoritm corect, incorect. Din 
punctul meu de vedere pentru Buclrregti este incorect. Poate c i  printr-o lege 
a capitalei am putea s i  rezolvim aceasti problemi a alocirii corecte a 
resurselor la nivelul Capitalei. Este lege si noi trebuie s i  o respectim. De 
aceea, in fondul de rezervi al nostru, o s i  vedeti c i  am alocat suma de 70 
de milioane din care 25 de milioane, adici 250 de miliarde, o vom aloca 
pentru echilibrarea cheltuielilor sectorului 5. V i  multumesc. 

Dl.consilier Ad%r Victor 
Cu tot respectul, eu cred c i  Consiliul poate sa acorde aceste 50 de 

milioane si am s i  va explic de ce : este o situatie de foc i  majori, poate nu 
realizam c i  guvernele care s-au perindat din 2001 p%ni  astizi nu au aplicat 

i- art.45 alin.2 din legea 10/2001 care prevedea acest lucru. Eu sunt convins 
ca daca veti fi de acord cu acegti 50 de milioane distinsii nogtri colegi de la 
P.S.D. o s i  treaci peste aceste animozititi gi vor vota acest proiect. Eu sunt 
convins c i  domnul consilier Stan va vota acest buget chiar cu acegti 50 de 
milioane. Nu este victoria lui Adir, a lui Popescu este necesitatea acestui 
Consiliu s i  voteze acest lucru. A zis foarte bine domnul primar general ,,bani 
existi!" Daci existi bani haideti si- i  d im  acolo, si- i  impulsionim pe 
directorii de la investifii din primarie s i  faca tot ce este necesar ca s i  
demonstrim c2 se poate s i  se faci. Triim in lumea celor care vor nu a celor 
care pot. Trebuie s i  $i vrem acest lucru, va rog sii m i  credeti. Nu pentru 
Victor Ad& fac asta ci pentru cei care au venit in audiente gi au ordine de 
evacuare cu .Noi Preqedintele Rom%nieill cerem s i  se pun2 in  executie 
aceasti sentinti. Le am qi la mine credeti-mi. Noi avem un acoperig 
deasupra capului, noi ceilalti vom fi rispunzitori pen.tru comunitate. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Vreau sa Iimurim un lucru. Domnule Adir, nu putem! De ce? Noi 

trebuie s i  alocim banii pe proiecte. Pentru ca eu s i  urmiresc cheltuirea 
legali gi eficienti nu pot spune .dau suma asta la Directia de Investitii" 
pentru cheltuirea de locuinte. Vreau s i  v i  spun c i  nici nu este legal, pentru 
c i  eu trebuie s i  am indicatorii tehnico-economici pentru fiecare proiect pe 
care vi-l propun. Credeti-mi gi agreez intru-totul ceea ce spuneti dvs. nu 
este nici un fel de problemi ca in aceasti perioadi s i  gasim alte locatii, s i  
facem studiile de fezabilitate, sa d im indicatorii tehnico-economici, s i - i  
aprobam aici vi s i  alocim resursele. Nu avem nici un fel de problems din 
punctul ista de vedere. Insist, sunt absolut de acord. Lisati-mi instrumentul 
s i  urmiresc cheltuirea legali vi eficienti a acestor bani. Daci direcfiile se 



v i d  cu bani f i i r i  s i  fie alocati pe proiecte cu nigte indicatori, mi-e foarte greu 
s i  urmaresc modul cum au fost cheltuiti. 

Dl.consilier Florescu Draaos 
Am o mare supirare, de cate ori tsiem din bugete taiem de la Circul de 

Stat. Este o institutie care are proiecte, propun s i  adoptim proiectul aga 
cum este stipulat in proiectul de hotiirare pe care i l  avem in  fati, s i  d im  
banii Circului de Stat s8-gi duci  proiectele la capit gi sigur la anul thiem de 
Circul de Stat. Propun ca anul acesta s8 vedem ce face directorul general de 
la Circul de Stat. 

Dl.consilier Stan Ion 
\ Referitor la propunerea pe care am facut-o de a lucra sumele pentru 

constructii, ideea este c i  acesta este un proiect practic ce facem. Noi vrem 
s i  construim mai multe locuinte, s i  le dublim, s i  le triplim, nu s-a ficut 
nimic in  ultimii ani vis-a-vis de acest proiect pe care '11 avem. Cred cii 
Ompaqirea este incorecta domnule primar general. Ca s i  nu mai comentam 
gi s i  fim acuzati de subiectivism, sectorul 5 gi sectorul 2 care sunt la PSD, 
prin cornparatie cu sectorul 3 o sii vedeti cZi este neecliitabil cum se impart 
banii. Daci P~~imiria sectorului 5 ar primi o suplimentare de un rniliard, sau 
macar jumitate gi atunci v8 dam gi noi PSD-ul, pentru c i  gi ace1 primar 
reprezintii tot cetifean al Bucuregtiului. Aceasta era ideea s i  se mai dea 
inc3 250. 

Dl-presedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea amendamentului propus de domnul 

consilier Adir V. ? - 16 voturi, impotrivi ? - 16 voturi, abtineri ? - 18 voturi 
Acest amendament nu a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea amendamentului propus de domnul 
consilier Pop R. ? - 41 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 9 voturi 
(Stan I, Zitreanu Dl Goncea L, Giugula M, MZirZigescu N, Ciimpurean M, 
Surulescu A, Botezatu Enescu P, Giletuge S, Berbecaru A.). 

Acest amendament a fost aprobat. 

Cine este pentru amendarnentul propus de domnul consilier Stan I. ? - 
14 voturi, impotriva ? - 11 voturi, abtineri ? - 18 voturi 

Acest amendament nu a fost aprobat. 



Dl.primar general Adriean Videanu 
Stimati colegi, 
Am dou5 modificsri pe care vi le propun, rezultate din acte normative 

apsrute in aceasta s5ptZimana. Noi am prevszut 60 milioane pentru 
retehnologizarea gi modernizarea sistemului de termoficare. Ministerul 
Administratiei gi lnternelor ne-a dat numai 53 de milioane deci va rog sa fiii de 
acord s3 corectiim de la 60 la 53 milioane. De asemenea prin Hotargrea 
Guvernului nr.8412007 Muzeului Municipiului Bucuregti i s-a dat titulatura de 
Muzeu de important3 nationals. Prin urmare, v5 rog s5 fiti de acord, dat fiind 
faptul c3 salariile personalului dintr-o institufie de irnportants nationals sunt cu 

I 20% mai mari, sa lusm suma de 500 mii lei din fondul de rezerva ~i ss alocam 
la Directia de cultura pentru acoperirea acestor sume gi sa diminuam pe cale 
de consecints, fondul de rezerva de la 70 de milioane la 69,5 milioane lei. 
Multumesc. 

-dna.consilier Bergheg Carmen psrssegte lucrsrile ~edintei- 

DI.pre~edinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea amendamentului propus de domnul primar 

general?-39 voturi, impotriva?- 0 voturi, ab'rineri? I I voturi. 
Acest amendament a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare?- 38 voturi, 
impotrivs? - 0 voturi, abtineri?- 12 voturi(Adar V., Goncea L., Giugula M., 

,l Stan I,. MSra$escu N. Cgmpurean M.,. Surulescu A., Botezatu P., Ggletuge S. 
Tudorache D., Berbecaru A) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirire privind repartizarea la bugetele 
sectoarelor Municipii~lui Bucuregti a unor sume din cote defalcate din 
impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale. 

- dna.consilier Cosma Roxana psrasegte IucrSrile gedintei- 

Sunt discutii? - Nu. 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hot5r%re?- 49 de voturi 
(unanimitate). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotZr5re pentru modificarea anexei 1 aferenta 
Hotaririi C.G.M.B. nr.23512005. 

Dl.consilier llie Romeo 
S-a strecurat o eroare in  lista strZizilor: doua dintre strazi apaqin 

Administratiei Nationale a Drumurilor pentru ca se afla in  zona de centura. Vii 
propun sii se scoatii din anex2 strada Odai gi strada Horia, Clogca gi Crigan. 

Dl-presedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea amendamentului domnului consilier Ilie? - 

49 voturi. 
Cine este perrtru aprobarea proiectului de hotiirare cu amendamentul 

votat?- majoritatea 

Dl.consilier Adfr Victor 
Am o problem5 de proceduri. A3a cum exista stabilit in  lege, exists 

majoritatea simp15 sau relativ5, sau majoritatea absoluta sau majoritate 
calificatii, adicii dous treimi. Conform legii, majoritate calificat5 insearnnil ca 
se nurniir3 voturile gi in Camera Lorzilor gi i n  Camera Deputafilor din Franta gi 
i n  Parlamentul Romaniei. V3 rog frumos. 

Dl.presedinte Tiinase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 34 voturi, 

Tmpotrivii? - 4 voturi (Bumbag F, Adar V, Forascu V, Florescu D), ab!ineri? - 5 
voturi (lovici V, Moise A, Berbecaru A, Petrovici 0 ,  ...). 

Acest proiect de hotiir3re nu a fost adoptat. 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Anexei 
1 a Hotararii C.G.M.B. nr.8712006 de aprobare a programului de transport 
public local s ia  regulamentului-cadru de delegare a serviciului public de 
transport local de persoane de trasee secundare. 

Dl.consilier Giugula Mihai Doru 
Vreau s5 vii aduc la cunogtint5 c5 acest proiect a mai fost pe ordinea de 

zi gi tot dvs. I-ati respins tot pe acelagi motiv gi sper sii fiti consecvenfi. Nici 
n 



atunci gi nici acum nu intelegem ce inseammi delegare. Delegarea de serviciu 
public de transport in  comun de persoane. $i atunci v-am adus la cunogtinfi 
c i  pentru serviciile de transport i n  comun s-au ficut licitafii. Prin acest proiect 
se incearci incredintarea f i r3  licitatie a unor trasee, unor societiti clientelare. 
In loc de delegare s i  se scrie: prin licitatie publics. V8 multumesc. 

Dl.consilier Stan Ion 
Eu ag vrea s i  completez ce a spus domnul Giugula. Dupi  o discufie 

prealabil8 cu transportatorii, domnule primar general, domnul director Udrigte, 
pentru c i  aici, ca s i  fim foarte seriogi, acum un an gi ceva, printr-o licitafie 
acegti ,transportatori care fac transport in  regim de maxi-taxi au ficut investitii, 
au creat locuri de munci. Nu putem acum si- i  scoatem. Cred c i  ar trebui s i  
aminim, s i  aveti o discutie 9i cu operatorii, pentru a vedea ce inseamns 
aceasti activitate, pentru c8 noi ii reprezentim gi pe ei, vrem nu vrem. 
Suntem gi alegii lor. 

DLpresedinte Tsnase Antonel 
De acord, dar proiectul de hotirire a fost anuntat cu 5 zile inainte, 

trebuia s i  v in i  la dezbatere. 

Dl.primar qeneral Adriean Videanu 
Domnilor, trebuie s i  I8niurim aceasti problemi. Aceasti modificare 

este in concordanti cu interesele transportatorilor. Am avut o discutie acum 
un an de zile, cind am scos noile trasee cu o conditie: nu vor avea voie s i  
intre in inelul principal al Bucuregtiului, dat fiind traficul infernal in  zona 
centrals am convenit impreuns cu ei ca aceasti activitate va fi o activitate 
temporari. $i asta pentru c i  s-au permanentizat anumite trasee, pentru a nu 

, crea un disconfort cetitenilor, pentru o perioadi de timp, pin8 c ind 
transportul in  comun RATB-UI va prelua toate aceste trasee, vor functions 
impreuni, dar nu vor intra in  inelul principal. Neintrarea in inelul principal a 
creat nigte disfunctionalit8!i de trasee. Nu facem nimic altceva decit s i  
corectsm acele trasee, pe baza sugestiilor ficute de citre ,transportatori gi v i  
rog ss retineti, domnl~l consilier Stan, este in interesul lor, in  baza sugestiilor 
ficute de transportatori in  ideea de a veni gi in  sprijinul cetitenilor care au 
nevoie de acest transport. Au fost operatori care au renuntat, datoriti ne 
corelirii acestor trasee la aceasti activitate gi am considerat c i  este de 
datoria noastri s i  corectim, intr-un procent relativ mic, dar important pentru 
bucuregteni, s i  corectim aceste trasee. Nu se face atribuire directi, nu se 
face nici o incilcare a legii, se face o corectare a traseului respectiv. 



DLpresedinte T5nase Antonel 
Cine este de acord cu amendamentul propus de domnul consilier 

Giugula?- 12 voturi, TrnpotrivG? - 18, abtineri? - 14 voturi. 
Acest amendament nu a fost aprobat. 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgrsre? -39 voturi, 

impotrivi? - 8 voturi(Tudorache Dl M5r5gescu N, Goncea L, Surulescu A, 
Botezatu Enescu P, Berbecaru A, Stan I, Giugula M), abtineri? - 2 voturi 
(Ad& V, G5letuge S). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirire privind inaintarea citre Guvernul 
Rominiei a propunerii de emitere a unei Hotiriri de Guvern pentru 
transrrliterea Pasarelei pietonale care traverseazi fascicolul de linii de 
cale ferati din statia CF Bucure~ti Nord-Zona MTCT in domeniul privat al 
Municipiului ~ u h r e p t i  pi in administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti in vederea scoaterii din functiune a casirii ~i 
valorificsrii acesteia. 

Dl.consilier Adir Victor 
Am o intrebare, referitor la expunerea de motive sau la raportul de 

specialitate nu mai tin bine minte acum, nu am v5zut un acord, pentru c5 se 
spune la un moment dat urmare a corespondentei purtate cu SNCFR s-a 
convenit desfiintarea. La map5 nu exist5 un punct de vedere al SNCFR. 
lntrebarea mea est urmstoarea: noi vrem acum s5 elimin5m aceasta pasarel5. 

1 Stiu c% initial atunci csnd s-a dorit s% se inceaps Pasajul Basarab pentru care 
eu am votat, considersnd c% este de utilitate s-a spus aga: se pleat% dinspre 
APACA gi On final se ajunge la Titulescu gi dac5 gregesc v% rog frumos s5 m5 
intrerupeti. h momentul in  care se desfiinteazii aceasts pasarela cu mult timp 
inainte de a se Oncepe lucr5rile la pasaj in  drum spre APACA, cred c5 se 
ridic5 o problem5 de deplasare a cetgtenilor dinspre Basarab catre Calea 
Grivitei. 

Dl.consilier Botezatu Enescu Petre 
Dac5 o s5 intrati gi o s5 vedeti care este istoria construirii acestui pasaj, 

in  urm5 cu aproape 30 de ani el a fost construit de Ministerul Transporturilor. 
A 

In conditiile in  care noi 'i'l lu%m acum, noi avem responsabilitatea pentr~~ 
desfiintarea lui, este v rba despre cheltuirea de bani. S5-l IZis5m in  continuare A 



la Ministerul Transporturilor astfel incit  ei s i  suporte cheltuielile gi nu Consiliul 
General al Municipiului Bucuregti. Este clar. 

Dl.consilier Giletuse Stelian 
Eu am urmitoarea 'intrebare citre secretariat. La acest punct gi 

urmitorul nimeni nu le propune. Este raportul de specialitate, este acordul 
secretarului general gi atat. 

DLpresedinte Tinase Antonel 
Deci, nu existi nici expunere de motive? 

Dl.consilier Giletuse Stelian 
Nu. 

Dl.director Udriste G heorg he- Directia Transporturi 
La documentafia care s-a depus la CGMB existi a t i t  scrisoarea 

SNCFR, c i t  gi expunerea de motive. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Domnule director v i  rog dati toate detaliile. 

Dl. Udriste Gheorghe-director Directia Transporturi 
Stimati domni consilieri, la secretariatul CGMB au fost depuse absolut 

toate documentele, plecind de la adresa SNCFR, existi raportul de 
specialitate gi expunerea de motive. C i t  privegte celelalte aspecte legate de 
momentul demolirii acestei pasarele, el este bine identificat pe fluxul 
tehnologic al construirii pasajului. Pasarela este o pasareli veche construiti 

I i n c i  din anul 1940, ea gi-a depigit cu mult durata de viati gi este chiar o 
problemi intretinerea ei in exploatare, dar in prezent, i nc i  de un an de zile s- 
a pus in functiune un pasaj modern, pietonal subteran care face legitura intre 
Calea Grivitei gi Dinicu Golescu. 

Dl.presedinte Tinase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire?-40 vatu ri 

impotrivi?- 0 voturi, abtineri? - 9 voturi (Adir V, Tudorache D, Mirigescu N, 
Goncea L, Surulescu A, Stan I, Botezatu Enescu PI Giletuge S, Berbecaru 
A)- 

Acest proiect a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotarire privind Onfiintarea unei comisii 
speciale de analizi ~i verificare a documentatiilor depuse de societitile 
comerciale pentru eliberarea certificatelor de atestare a dreptului de 
proprietate conform HG 83411 991. 

V i  rog s i  faceti propuneri. 

Dl.consilier Oprisan Ion - 
II propun pe domnul loan Aurelian. 

Dl.consilier lovici Teodor 
A 

II propun pe domnul consilier Foriscu Vasile. 

Dl.consiler Giuqula Mihai Doru 
Normal ar fi s i  facem propunerile pe baza componentei CGMB. 0 

propun din partea grupului PSD pe doamna Cimpurean Mariana. 

Dl .consi Iier Adir Victor 
A 

II propun pe domnul consilier Florescu Drago9. 

Dl.consilier Pirpiliu Stefan 
A 

II propun pe domnul consilier Zitreanu Dan. 

Dl.consilier Mircea Valentin 
11 propun din partea PLD pe domnul consilier Bumbag Florin. 

DLpresedinte Tinase Antonel 
A ficut propunerea domnul Adir pentru consilierii independenti. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Nu v i  supirati, partidul acesta nu este constituit, el nu existi, va exista. 

Dl.consilier Bumbas Florin 
lntrucat noi nu existim, noi ne vom opune acestui proiect. 

Dl.consilier Stan Ion 
Am gi eu o propunere, pe domnul Bumbag de la PLD. 
-Vot secret- 
Dl. pre~edinte Tinase Antonel 
Trecem la Proiect de hotarire privind transmiterea terenului On 

suprafati de 1656 m.p. situat in str.Drumul Taberei nr.8, sector 6, din 



administrarea C.G.M.B. in administrarea Consiliului Local al sectorului 6 
in vederea construirii unui sediu destinat Administratiei Domeniului 
Public al sectorului 6. 

Cine este pentru? - 36 voturi, impotrivs? 0 voturi, abtineri? - 9 voturi. 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind acordarea catre SC 
PORTLAND ROMANIA INDUSTRIAL ONE SRL, SC PORTLAND ROMANIA 
INDUSTRIAL TWO SRL, S.C. GEROLA PRODINVEST SRL gi S.C. POLO 
OCCIDENTALE SRL a dreptului de a deversa apele uzate rezultate din 
activitatile proprii, in canalul deschis NH Dragomiregti-Chitila 

G concesionat ciitre S.C APA NOVA BUCURESTI S.A. 

Dl.consilier Adir Victor 
Am citit gi expunerea de motive gi nigte adrese ale unor institutii. Un 

singur lucru ag fi vrut ss vsd : o adress de la Ministerul Mediului. De ce spun 
asta - exists doar o adress de la Apele Romane, sectia Ilfov, Argeg. Problema 
este cs daca acegtia deverseazs acid sulfuric sau mai gtiu eu ce fac acele 
institu,lii cu acele lucruri. Eu vreau aviz de la mediu ca ss stsm noi linigtifi 9i in  
cunogtints de cauzs. De ce? Pentru cs se spune c3 ace1 canal este foarte 
important pentru Bucuregti. 

DLpresedinte Tsnase Antonel 
Eu inteleg zelul dvs. dar exists un principiu al subsidiaritstii. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Domnul Adir are dreptate, pentru c3 intr-adevsr aceste societsti 

lucreazs cu ciment, fac betoane gi deverseazs in  canalul principal. Deci, v3 
rog foarte mult, atentie la avizul de mediu, daca nu-l avem ... ... 

Dl.consilier Oprisan Ion 
Eu vreau ss vs atentionez cs orice societate comercials care prepars 

betoane are puncte de decartare, altfel Ministerul Mediului Oi intrerupe 
functionarea. SS Igssrn Ministerul Mediului ss-i intrerups functionarea. El face 
acest lucru gi nu noi. 



Dl.consilier Stan Ion 
$i eu rns ocup de transporturi gi de constructii. Orice transportator in  

rnornentul in  care deverseazs, deverseazs la beneficiar, fie persoan3 fizics 
sau juridic& 

DLpresedinte Tsnase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsr3re? - 25 voturi, 

irnpotrivs? - 0 voturi, a btineri? - 24 voturi. 
Acest proiect nu a fost aprobat. 

Trecern la Proiect de hotgrare privind reglementarea raporturilor 
contractuale pentru spatiile cu altg destinafie decat cea de locuintii 
aflate in administrarea CGMB. 

Dl.consilier Forsscu Vasile 
Stirnati colegi, 
Acest proiect de hotsr3re este completarea celor dous hotsr3ri adoptate 

in luna august gi septembrie 2006. Acelea au fost, aga cum se rnai int3mpls 
au trecut fsrs prea multe observatii. Pentru c3 m3 ocup de aceasts problems, 
de inchirierea de spatii in sectorul 5, am int3lnit neajunsuri gi am fscut in scris 
CGMB, AFI gi Executivului. S-au fscut anumite modificsri ins3 a rsmas un 
lucru care mie mi se pare nelalocul lui. 

La art.12 se specifics: sumele incasate din contractele de inchiriere 
astfel incheiate se fac venit la bugetul local. 

Art.13: chiria stabilits prin contractele de inchiriere incheiate se va achita 
incep3nd cu data autentificsrii gi inregis.tr3rii constractelor. 

Eu v3 spun din proprie experients c3 stimatii nogtri chiriagi nu doresc s3 
vins s3 incheie contractele gi dureazs 3, 4, 5 luni de zile, nu-i putem incasa 
chiria gi astfel bugetul Primsriei pierde. Punctul meu de vedere este ca art.13 
alin.1 s3 fie eliminat. 

Dl.consilier Stan Ion 
Putem fi de acord Issand la o parte faptul c3 este o mare mangls cu 

asociatii gi cu fundatii, cu conditia dacs se adaugs pe lists federatii sindicale, 
confederatii gi asociatii sindicale. 

n 



Dl.consilier Giuaula Mihai Doru 
V3 propun introducerea unei prevederi: prelungirea pe o perioads de 5 

ani pentru toate societstile care nu au datorii sau litigii cu CGMB. 
Dacii pans acum nu gi-au pliitit obligafiile contractuale, pa. Vii rog s3 

introducem acest amendament la art.2. 

Dl.consilier Stan Ion 
$i care nu au fiicut investitii, se poate sii apars gi cazul cand nu au f5cut 

investitii. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Pe procedurs, inainte de a se vota, o rog pe dna.director Florentina 

Constantinescu s3 va dea Ismuri asupra proiectului de hotsrare. 

Dna.Florentina Constantinescu - Directia Achizitii, Concesioniiri, 
Contracte 

Ceea ce afi propus ca amendamente, le regssiti stipulate in  anexa la 
proiectul de hotsrare, inclusiv conditiile in  baza csrora aceste contracte pot fi 
prelungite. Anexa face parte din hotsrare. Nu ne referim numai la debite, 
exists mai multe elemente de care se tine cont in vederea prelungirii. Cine le 
Tndeplinegte, toate documentele sunt verificate apoi. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Dna.director, dati exact articolul gi anexa unde sunt prevszute aceste 

conditii. 
i 

DLpre~edinte Tanase Antonel 
Cine este pentru amendamentul domnului Forsscu? - 49 voturi 

(unar~irnitate). 
Acest amendament a fost aprobat. 
Cu privire la amendamentul domnului Giugula gi al domnului Stan, sunt 

prevszute la art.5 

Dl.consilier Giugula Mihai Doru 
Aga este.Nu au respectat obligafiile contractuale gi nu au achitat 

obligatiile de plats la zi. Care au restante astszi, ei au restanfe de ani de zile 
gi vin gi le achits astiizi. 



,,De la data prezentirii prezentei hotirir i au datorii ci tre CGMB. Nu au 
respectat obligatiile contractuale gi nu au achitat obligatiile de plati la zi gi au 
restante la plata chiriei la date prezentei hotiriri". 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Ei trebuie s i  a ibi  obligatiile achitate la zi in  momentul in  care vin si-gi 

prelungeasci contractul. Nu putem s i  punem data aprobirii hotirarii. 

DLpresedinte Tinase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de dorr~nul Giugula?- 9 voturi, 

'impotrivi? - 12 voturi, abtineri? - 28 voturi. 
I Acest amendament nu a fost aprobat. 

Cine este pentru amendamentul domnului Stan? - 10 voturi, impotrivi? 
- 8 voturi, abtineri? 21 voturi. 

Acest amendament nu a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotir ire cu amendamentul 
votat?- 40 voturi, irnpotrivi? 0 voturi, ablineri? - 9 voturi (Goncea L., Giugula 
M., Stan I., Mirigescu N., Cimpurean MI Surulescu A., Botezatu P., Giletuge 
S, Berbecaru A.). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiriire privind aprobarea organizirii 
Centrului de Diagnostic ~i Tratament ,,Dorobanti" in cabinete medicale 
individuale in conformitate cu dispozitiile Ordonanfei de Guvern 

I nr.12411998. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire? - 36 voturi, 
impotrivi? 7 voturi, abtineri? - 1 vot. 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirire privind aprobarea metodologiei de 
punere in aplicare a OUG nr.110/2005, aprobatg cu modificiiri si 
com pletgri prin Legea nr.23612006 (vsnzare ca binete medicale). 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire ? 49 voturi 
(unanimitate). n 



Trecem la Proiect de hotiirire privind concesionarea farg licitafie 
publici a unui teren apaqinind domeniului privat al municipiului 
Bucuregti, situat adiacent imobilului din str.Matei Millo nr.10, sector 1, On 
suprafatii de 712,77 m.p. pentru realizarea extinderii unei cliidiri de 
birouri igaraje subterane). 

Dl.consilier AdOr Victor 
Citind materialul am realizat c i  este vorba de 4 etaje, ceea ce eu ag 

propune ori s i  il facS cu acces public ori daci nu s i  fie prin licitatie publici. 

Dkpresedinte Tinase Antonel 
Cine este pentru amendamentill domnului Adir? - 9 voturi, impotrivS? - 

0 voturi, abtineri 40 voturi. 
Acest amendament nu a fost aprobat. 

Dl.consilier Bumbas Florin 
Pentru c i  este vorba de garaje subterane gi mi se pare o necesitate, 

pentru c i  noi facem garaje pe banii nogtri, eu propun sS-i d i m  voie acestui 
domn s i  facS garaje subterane cu acces pentru zona respectivi. Mi se pare 
c i  este in beneficiul oragului. 

Dl. presedinte Tinase Antonel 
Este prevazut in  proiect, domnule primar general? 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi, nimeni nu folosegte o investitie 

numai pentru utilitatea proprie gi avind un excedent s i  nu dea voie utilititii 
publice. Poate c i  ar fi de mentionat gi tinand cont de acest lucru s i  fie gi de 
utilitate publica acest garaj. Mie mi se pare de utilitate public& 

DI.presedinte Antonel Tinase 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirare? - 36 voturi, 

impotrivi? - 0 voturi, abtineri? - 2 voturi (Adir V, Berbecaru A). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirire privind aprobarea trecerii din 
domeniul public On domeniul privat al municipiulili Bucuregti a 



terenurilor situate in str.Antiaerian3 sector 5, Splaiul Unirii, sector 4, 
Dri~mul Taberei, sector 6 

Dl.consilier Adir Victor 
Am o singura intrebare. Eu cred c3 ar trebui s i  fie amanat: contractul de 

asociere este intre CGMB ~i acea firm5 care este precizata in hotarare . lntre 
timp s-au ficut nigte conventii civile de citre municipiul Bucure~ti $i firma 
respectivi. Care mai sunt plqile ? Conform conventiei civile Municipiul qi 
firma respectivi, Consiliul? Eu cred c5 este o problem3 juridics, ar trebui sa o 
I5murim. 

i Dl.consilier Mircea Valentin 
Acest proiect are avizul comisiei juridice, nurnai ca este un aviz negativ. 

Ceea ce spune domnul Adir este adevlrat, numai c3 este o mica pa>e a 
adevirului. Sintetizand (noi avem o explicafie mult mai largi3) acest proiect 
incalci Legea nr.21311998 a proprietitii publice, un contract de asociere care 
nu se incadreaza in aceasti3 lege, e din 2000, legea atunci era aplicabili, 
incalci Hotlrarea CGMB nr.16812000 care s t i  la baza conventiei civile $i a 
hotararii supuse astazi votului care vorbea, intre altele de aprobarea unor 
PUD-uri pentru aprobarea acelor locafii, condifie a aproblrii lor. $i nu in  
ultimul r&nd incalci prevederile Hotararii 19412005 a CGMB care se referi la 
arnplasarea stafiilor de carburanfi atrrplasate in municipiul Bucure$ti. Sunt 
statii de carburanfi amplasate fie in intersecfii, unele au ~i spafiu verde, ceea 
ce in aceasti3 hotsrare se interzice. Nu in ~~lt imul rand, ca un argument nu 
legal ci de oportunitate, preful preluirii acestor contracte pentru firma 
ROMPETROL este derizoriu. Pentru suprafefe destul de mari amplasate in  

,' locafii de priml utilitate cu vad comercial, 200 de dolari pe lun3 este extrem 
de pufin. Aceasti hotirsre dacg se adopt5 este de domeniul penal. 

DLpresedinte Tinase Antonel 
Domnule consilier, cand ati dat dvs. avizul comisiei juridice? 

Dl.consilier Mircea Valentin 
Anul trecut. 



Dl.consilier Goncea Liviu 
Daca Omi aduc aminte aceasta hotarire a trecut-o Lis, in 1999. Noi am 

respins-o 4 ani, cS nu avem cum sa ii d i m  lui Patriciu gi acum domnul primar 
general vrea sZi i-o dam pe tava. 

Dl.consilier Stan Ion 
Cine a promovat proiectul? 

Dl.consilier Giuaula Mihai Doru 
Aga este, proiectul a fost promovat i n  tirr~pul mandatului domnului Lis. 

De asemenea v3 aduc la cuno9tintii c3 On CGMB s-a dat o hotsrare prin care 
se interzice construirea de benzinsrii pe inelul circular despre care tocmai 

I vorbim. Exist3 o hot3rSre domnule primar general in acest sens. Acum, ori 
este o rea vointa ori se caut3 un contra argument ,,politics actiunea biletelul". 
Pentru c3, dac3 domnul primar general vrea sS aprobe pentru domnul Patriciu 
aceste benziniirii, ceva nu e in  reguli. Din care grup de interese face parte? 

DI.primar qeneral Adriean Videanu 
Eu am in gestiune un contract aprobat de CGMB pe care trebuie sa 'i'l 

duc mai departe indiferent de cine sunt actionarii. Pe mine nu ma intereseaza 
daca este lonescu sau Popescu. Vreau s2 va spun totodata ca firma 
respectiva a cagtigat in instanfa un proces impotriva Regulamentului nostru. 
Sigur CGMB este suveran gi ia decizia pe care o doregte. Din punctul de 
vedere al gestioniirii contractului aveam obligatia s3 vin in  fats dvs. cu aceste 
propuneri, CGMB va lua desigur decizia pe care o doregte. 

Dl.consilier Tanase Antonel 
Avand in  vedere cele semnalate v3 propun amanarea proiectului de 

hotarare. 

Dl.consilier Stan Ion 
V3d c i  ini*tiatorul proiectului de hotsrare este Directia de Evidenti 

Imobiliara ~i Cadastral3 9i este avizat de domnul Orban. Hai sa-l respingem, 
sau s3 trecem la vot. 

Dl.pre~edinte TSnase Antonel 
Si tot procedural eu va propun amanarea lui. 



Dl.consilier Giuqula Mihai Doru 
Avind in  vedere c i  este un proiect pe ordinea de zi vii propun ca 

procedurii votul nominal. 

DLpre~edinte Tiinase Antonel 
Cine este pentru amanarea proiectului de hotJrire? - 14 voturi, 

Tmpotrivii? 16 voturi, abtineri? - 15 voturi. 
Cine este pentru propunerea domnului Giugula de vot nominal?- 15 

voturi, impotrivii? - 13 voturi, abtineri?- 14 voturi. 
Deci, nu se face nici vot nominal. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare? - 2 voturi, 
impotrivi? 10 voturi, abtineri? 17 voturi. 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Dl.consilier Mircea Valentin 
Domnul primar general avea dreptate cand spunea ca a fost obligat s3 

ne supunii atentiei acest proiect. Propun introducerea pe ordinea de zi 
abrogarea HCGMB nr.16812000 pentru cZi domnul prirnar general are 
dreptate. 

Dl.consilier Opri~an Ion 
Singurul om care are 9 procese cu actualul investitor sunt eu. Vreau sJ 

vZi rog sZi vZi gindifi cii pe teritoriul municipiului Bucuregti trebuie sii existe gi 
concurentg rom%neascZi. Daci  dvs. eliminati un investitor de pe piata 

I Romaniei , care vine cu preturi mai mici este problema dvs. 

Dl. Giugula Mihai Doru 
V i  multumesc pentru rnodul in care ali inteles s i  devoalati grupurile de 

interese. 

Dl.presedinte T3nase Antonel 
Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobarea schimbului de 

proprietiti intre terenul in suprafati de 374,89 m.p. proprietatea 
domn~~lui Paraschiv Tudor situat in str.Veteranilor nr.1 l B  sector 6 ~i 
terenul in suprafafi de 374,89 m.p. apaCin3nd domeniului privat al 
municipiului Bucuregti. 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirire? -27 voturi, 
impotriva? - 9 voturi (Tudorache D, Miri9escu N, Goncea L, Giugula M, Stan 
I, CBmpurean M, Botezatu Enescu P, Berbecaru A, Galetuge S), abfineri? - 6 
voturi (Adir V, Foriscu V, Moise A, lovici V, Marinescu N, Meran S). 

Tnainte de a m i  pronunfa vreau s i  va spun c i  acelui cetafean care a 
venit cu aceastii solicitare i s-a ficut o nedreptate gi noi am continuat cu 
aceasti nedreptate. 

Credeam c i  dvs. ati studiat acest proiect. Noi am supus acest proiect 
dezbaterii publice. Daci dvs. vrefi ca fiecare cetafean s i  vina s5 v i  roage 
este atitudinea pi modul in care v i  facefi datoria fa f i  de cetifeni. 

Acest proiect a fost respins. 

Dl.consilier Giuaula Mihai Doru 
Respectarea procedurilor nu Onseamna neapirat Cncilcarea drepturilor 

unui cetatean. Faptul c i  dvs. votafi On majoritate gi nu numirafi voturile 
inseamni c i  rnanip~~lafi $i c i  afi dat hotirari ilegale. 

Dl. pre~edinte Tinase Antonel 
Trecem la Proiect de hotardre privind trecerea unui imobil din 

domeniul public al municipiului Bucure~ti gi administrarea Consiliului 
local al sectorului 6 in domeniul public al statului gi administrarea 
Ministerului Administrafiei ~i Internelor pentru Snfiinfarea unei Secjii de 
Polijie. 

i 

Dl.consilier Giugula Mihai Doru 
Despre acest proiect am mai spus. Ministerul de Interne in loc si-gi ia 

ma$ini s i - ~ i  construiasci sedii. Sa nu ia gradinifele, avem nevoie de ele. 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirare? - 40 voturi, 

impotrivi? - 5 voturi (Galetuse S, Giugula M, Stan I, Surulescu A, Botezatu 
Enescu P), abtineri? 3 voturi (Tudorache D, Mara~escu N, Goncea L). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirire privind aprobarea schimbului de 
proprietiti Intre parcelele In suprafati de 78 m.p. si 138 mp. situate In 

f l  



Sos. Virtutii nr.56 ~i nr.60, proprietatea QUARTZ COMPUTER SERVICES 
8 TECHNOLOGY S.R.L. ~i parcelele in suprafat3 de 78 m.p. gi 138 mp. 
situate i n  Sos.Virtufii fost nr30 6 apartinend domeniului privat al 
municipiului Bucuregti. 

Cine este pentru? 49 voturi (unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotgrere privind aprobarea schimbului de 
proprietqi intre terenul in suprafat5 de 110 m.p. situat i n  sos.Virtu!ii 
nr.54 sector 6, proprietatea QUARTZ COMPUTER SERVICES & 
TECHNOLOGY S.R.L. ~i terenul in suprafatg de 110 mp. situat in 

j 
sos.Virtufii fost nr.28 apacinind domeniului privat al municipiului 
Bucuregti. 

Cine este pentru? - 49 voturi (unanimitate) 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirare privind excluderea din lista spatiilor 
comerciale gi de prestiiri servicii care se v i n d  i n  temeiul Legii 
nr.55012002 ~i atribuirea fn folosinfii gratuitg pe o perioadg de 20 de ani, 
a spatiului cu altg destinatie decat aceea de locuinfii situat in str. Tunari 
nr.41 sector 2, Federafiei Sindicatelor din inviif3mlnt Spiru Haret, in 
vederea desfiiguririi activitafii. 

Cine este pentru? 48 voturi, abfineri? 1 vot (Boto9 L), impotrivi? 0 
voturi. 

, Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirere privind schim barea destinatiei 
spafiului situat in imobilul din str.Alexandru Donici nr.6, sector 2 din 
spatiu de locuit i n  spatiu cu altg destinatie gi transmiterea acestuia din 
admirristrarea CGMB in administrarea Ministerului Afacerilor Externe. 

Dl.consilier Giuaula Mihai Doru 
V i  propun si- l  pistr im ca spatiu de locuit 9i aS;a avem deficit. Nu sunt 

de acord s i  schimb5m destinatia. 



DLpresedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgrsre? - 40, impotrivs? -6 

voturi (GBletuge S, Giugula M, Stan I, Surulescu A, Botezatu ~ n e s c u  P, 
Clmpurean M), abtineri? 3 voturi(Tudorache D, Msriigescu N, Goncea L) . 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re privind concesionarea prin licitatie a 
unui teren apartinand domeniului privat al municipiului Bucuregti situat 
in str.Vasile Gherghel (lot 2), sector 1, in suprafala de 444,28 m.p. pentru 
realizarea unui imobil cu destinatia de locuinfe. 

Cine este pentru?48 voturi - Tmpotriv5?- 0 voturi, abtineri? 1 vot 

I (Bi~mbag F). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirsre privind stabilirea indemnizatiei 
rnernbrilor comisiilor pentru aplicarea Legii nr.55012002, constituite la 
nivelul Prirniriei Municipiului Bucure~t i  qi Primsriilor sectoarelor 1-6. 

Cine este pentru? 48 voturi, TmpotrivS? - 0 voturi, abtineri? - 1 vot 
(BBleani~ D). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind rnodificarea HCGMB 
nr.l32/01.06.2006 privind trecerea imobilului situat in Bdul.Nicolae 
Grigorescu nr.10-12, sector 3 din dorneniul public al rnunicipiului 
Bucuregti ~i adrninistrarea Consiliului Local al sectorului 3 in domeniul 
public al statului s i  administrarea Ministerului Administratiei ~i lnternelor 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Este vorba doar de o diferenp de suprafatg la m$surare, erau 1700 gi 

la masurare au fost 1790. 

Dl-presedinte T5nase Antonel 
Cine este pentru? - 49 voturi (unanimitate). 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotirsre privind aprobare PUZ Splaiul 
Independenlei nr.296 sector 6 



Cine este pentru? - 36 voturi, abtineri? 0 voturi, Ompotrivii? 6 voturi 
(Giiletu~e S, Giugula M, Stan I, ~u ru lescu '~ ,  Botezatu Enescu PI Campurean 
M). 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobare PUZ Bdul.Primiverii 
nr.32 

Cine este pentru? - 44 voturi, impotrivii? - 1 vot, abtineri? 4 voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirbre privind aprobare PUZ Drumul 
Criifelor nr. 206-21 0 

Cine este pentru? - 49 voturi. 
) Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobare PUZ Str.Ghidiceni- 
Drumul Ghindari. 

Cine este pentru 47 voturi, lmpotrivii ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi 
(Giugula M, Botezatu Enescu P) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind PUZ str. Meditafiei nr. 6 
Cine este pentru? 48 voturi , impotrivii? - 0 voturi, abtineri? 1 vot (Botezatu 
Enescu P) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotirdre privind aprobare PUZ str.Eustafiu 
Mihail nr.36 

Cine este pentru?-48 voturi, abtineri ? 1 vot (Botezatu Enescu P). 
Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotirdre privind modificare PUZ Sos.Berceni 
nr.94 

Cine este pentru?45 voturi - Ympotrivii? - 0 voturi, abtineri ? 4 voturi 
(Botezatu Enescu P, Giugula M, Stan I, Berbecaru A) 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotirbre privind aprobare PUZ str.lugoj nr.21, 
sector 1 n 



Cine este pentru? 41 voturi- impotrivii? 1 vot (Stan I) , abtineri? 5 
voturi(6otezatu Enescu P, Giugula M, Surulescu A, Berbecaru A, Miirii~escu 
N) 

Trecem la Proiect de hotgrgre privind aprobare PUZ Str.Gilortului 
nr.17, sector 5. 

Cine este pentru?- 46 voturi , impotrivS?- 3 voturi (Stan I, Giugula M, 
Botezatu Enescu P), abtineri? - 0 voturi 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobare PUZ str.Eminescu 
nr.108-112 

Cine este pentru?- 40 voturi , impotrivii? 6 voturi (Botezatu Enescu P, 
Giugula M, Stan I, Berbecaru A, Giugula M, Surulescu A), abtineri ? 3 voturi 
(Adir V, Tudorache D, MilrSgescu N) 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobare PUZ str.Precupefii 
Vechi nr48-50 

Cine este pentru?42 voturi, impotrivii 1 vot (Mariigescu N), abtineri 6 
voturi (Adir V, Moise A, Petrovici 0, Botezatu Enescu P, Giugula M, ~ t d n  I) 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotsrare privind aprobare PUZ Sos.Nordului 
nr.94-96 sector 1. 

Cine este pentru?45 voturi - impotrivS? - 3 voturi (Giugula M, Stan I, 
Campurean M), abtineri? - 1 vot (MiirSgescu N) 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Poriect de hotiirare privind aprobare PUZ str.Bucuregtii 
Noi str.Timisului-Telega, Sos.Chitilei nr.1 

Cine este pentru?43 vuturi - impotrivii? 3 voturi (Giugula M, Stan I, 
Surulescu A), abtineri ? 3 voturi (Miirii$escu N, Botezatu Enescu P, 
Tudorache D) 

Acest proiect a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobare PUZ str.Sirenelor 
nr.10-12 , sector 5 

Cine este pentru?- 44 voturi, Tmpotrivii? 4 voturi (Surulescu A, Stan I, 
Goncea L, Giugula M), abtineri? 1 vot (Berbecaru A) 

/3 



Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotsrare privind PUZ sos. Ctlitilei -str. 
Aeroportului 

Cine este pentru?- 43 voturi, Impotrivii? 5 voturi (Surulescu A, Stan I, 
Moise A, Giugula M, Botezatu Enescu P), abtineri? 1 vot (Giiletuge S) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Dl. presedinte Tiinase Antonel 
Trecem la Proiect de hotsrare privind PUZ str. Dimitrie Pompei nr. 

10 

- doamna Cosma Roxana a revenit la IucrSrile gedintei - 

Dl.consilier Bumbas Florin 
Este vorba de un PUZ In care se face vorbire despre 8 cliidiri, In care 

cea mai micii este de 8 etaje gi cea mai mare de 23 de etaje in  spate la 
FEPER intr-o zonii care este astiizi blocat3 complet circulatia gi la iegire gi la 
intrare. Este vorba de artere care ies gi intrii in Pipera. Eu am vorbit cu 
domnul Udrigte ca sii facem o striipungere. Propun respingerea acestui 
proiect. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Orice PUZ care ajunge in  fata dvs. are toate documentele legale, 

inclusiv studiu de circulatie. Toate aceste lucruri sunt luate In calcul in 
momentul in care se face un studiu de circulatie. 

DLpresedinte Tiinase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrire ? - 2 voturi, 

abtineri? - 39 voturi, Impotriv3 ? - 9 voturi 
Acest proiect de hotarare nu a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotsrare privind PUZ str. Jiului nr.143 sector 
I 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotiiriire ? - 23 vot, abtineri 
? - 5 voturi (Ad& V, Moise A, Petrovici 0 ,  Giugula MI Giiletuge S), 

n 



impotrivg ? - 7 voturi (Stan I, Mgragescu N, Botezatu Enescu P, Goncea L, 
Campurean M, Surulescu A, Tudorache D) 

Acest proiect de hotarare nu a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind PUZ Theodor Pallady, nr.43, 
sector 3 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrare ? - 33 voturi, 
abtineri ? - 1 voturi, impotriva ? - 4 voturi 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hotirgre privind incadrarea Teatrului Ion 
Creanga in categoria institutiilor de spectacole de repertoriu, precum gi 
aprobarea organigramei, numirului de posturi, statului de funcfii gi 
regulamentului de organizare gi functionare ale institutiei 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot8rire ? - 49 voturi, 
abtineri ? - 1 vot (Giugula M), impotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind Pncadrarea Teatrului de 
Comedie in categoria institutiilor de spectacole de repertoriu, precum 
gi aprobarea organigramei, numirului de posturi, statului de functii p i  
regulamentului de organizare gi functionare ale institutiei 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 49 voturi, 
abtineri ? - 1 vot (Giugula M), impotriva ? - 0 voturi 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat 

Trecem la proiect de hotirsre privind aprobarea organigramei 
aparatului de specialitate al Primarului General 

Observatii? 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Cu privire la organigrama, v-am mentionat c5 nu se nume9te 

organigrama Primariei se cheama aprobarea organigramei aparatului propriu 
al Consiliului General al Municipiului Bucuresti. Va rog s3 aprobati 
urmatoarele modificari in  conformitate cu prevederile legale, din aceast5 
organigramg a disp5rut chiar Consiliul General. Trebuie f5cut pe nivel de 
egalitate cu Primarul General, C.G.M.B., pentru c5 acest C.G.M.B. in 
conformitate cu l e ~ a  are aceleasi atributii ca ~i Primarul General. De 



asemenea, Secretariatul general al C.G.M.B. nu se subordoneazs 
Primarului, si subordoneaza impreuns cu Cabinet Secretar, Directia 
Asistenta Tehnic5 gi Juridic5 a C.G.M.B. pi Directia Administratie Public5 
direct C.G.M.B. Aga a fost pans acum gi aga spune legea. Directia de Audit 
Public, Directia Managementul Resurselor, Directia Contencios, Direcjia 
Control ~ e n k r a ~ ,  Directia Strategie pi Analize se subordoneaz5 direct 
Primarului General. Sub Primarul General gi C.G.M.B. exists o liniuts care 
subordoneazs cei 2 viceprimari gi celelalte directii pe care vi le-am 
mentionat. De asemenea, Cabinetul Primarului General se subordoneaz5 
direct Primarului General. Acestea sunt amendamentele pe care doresc s3 
le aduc acestei organigrame. 

DLpresedinte Tsnase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Giugula ? 

- 10 voturi, impotriva ? - 14 voturi, abtineri ? - 10 voturi 
Acest amendament nu a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrsre ? - 41 voturi, 
impotrivs ? - 8 voturi voturi (Giugula MI Stan I, Msrsgescu N, Botezatu 
Enescu P, Goncea L, Campurean MI Surulescu A, Tudorache D), abfineri ? 
- 1 vot (G5letupe S) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotirire privind infiintarea unei comisii de 
analiza a activitatii Administratiei Lacuri,. Parcuri ~i Agrement Bucure~ti 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot5rare ? - 50 voturi 
(unanirnitate) 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

V5 rog s3 faceti propuneri pentru desemnare. 

Dl. secretar general al Municipiului Bucure~ti, Tudor Toma 
Este pedints ordinars $i nu exist5 raport de specialitate pentru acest 

proiect de hotsrare. Acum am aflat de el. Nu este in termen. V-am informat 
referitor la conditiile de legalitate, daca nu sunteti de acord nu este nici o 
problem5. 

Dl.consilier Giuaula Mihai 
Din partea grupului PSD propun pe domnul consilier Goncea. 



Dl.consilier T3nase Antonel 
Grupul PNL propune pe domnul Oprigan Ion. 
Grupul PD propune pe domnul Prioteasa Doru. 
Grupul PRM propune pe domnul Stan Nicugor. 
Grupul PC il propune pe domnul Petrovici Octavian. 
V3 rog s3 se completeze buletinele de vot. 

La final, aga cum am aprobat, o s3 darn cuvantul domnului Victor 
Vasile. 

Se pregategte reprezentantul Frontului Negustorilor de la Piata Obor. 

Dl. Victor Vasile 
Stimati consilieri, m3 numesc Victor Vasile gi reprezint o societate 

comerciala care este proprietara unui teren privat pe care este edificat3 o 
constructie in zona Pietii Obor Iangi Prim3rie gi am venit s3 vii supun 
atentiei plangerea noastr3 prealabil3. M3 mir c3 plangerea noastra 
prealabil3 nu a fost ast3zi prezentati degi am fost ingtiintati printr-o not3 cii 
va fi ingtiinfat Consiliul - este vorba de fapte grave. Este vorba de hotsrare 
nr.21312005 prin care, cu onor, C.G.M.B. la pozitia 63 din anex3, i s-a viciat 
consimt3mantul acestui Consiliu pentru a vota o documentatie falsificat3 
urbanistic. Prima dat3 vorbim de viciu de consimt3mant1 vi s-a prezentat 
documentafia avand ca beneficiar Primaria sector 2, care este un lucru fals 
gi a doua oar3 aceast3 documentatie ar viza exclusiv domeniul public, ceea 
ce este iar fals. in spet3 este vorba de terenuri private propuse spre 
expropriere, cu ignorarea oric3ror legislatii i n  domeniu, mai ales c3 este 
vorba de un imobil care este monument istoric. Ceea ce ne mira iar3gi c3 
domnul primar a facut interpelare astazi, spunand c3 va cere opinia comisiei 
de specialitate. Proiectul de hotsrare in  expunerea de motive poart3 chiar 
semn3tura domniei sale, a dorr~nului Videanu. Eu am predat aceast3 
documentatie. Deci, autorii falsurilor pe care vi-i pot indica la aceasti or3 
sunt domnul arhitect Bold, domnul (fost) secretar St3nescu gi alte persoane. 
Nu mai vorbim de faptul c3 aceast3 documentatie PUZ nu are nici un aviz. 
Zon3 care era monument istoric f3r3 aviz de la Monumente, f3r% aviz de la 
Mediu, se propunea desfiintarea unui parc in  dispretul legii. Noi am facut 
plangere prealabila f3cand ape1 la acest Consiliu sii constate c3 este viciat 
consim~3m~ntull pentru c3 altfel inseamn3 c3 dvs. aici, ast3zi gi banuiesc c3 
nu vi s-a adus la cunogtint3 plangerea prealabila, din acest motiv nici nu a 
fost anuntat3, TnseamnS c3 v3 veti insugi gi veti r3spunde in  mod personal 
pentru ace1 vot. Pe site-ul actual al Prim3riei este trecut acest PUZ c3 
afecteaz3 doar domeniu public. Prim3ria sectorului 2 nu are leg3tura cu 

h 



acest PUZ, a fost initiat, elaborat gi trecut ca beneficiar de catre Proiect 
Bucuregti S.A., farg nici o legstura cu terenul care era afectat de acest PUZ, 
nici terenuri private, nici concesiuni, nici inchiriere nu aveau nici o leggtura. 
Asta mi-am permis sa va spun gi sH v% aduc la cunogtints c5 termenul de 30 
de zile se implinegte chiar astazi de la data formularii pliingerii prealabile gi 
vor fi implicatii juridice de mare amploare gi patrimoniale gi juridice gi de alta 
natura. 

Reprezentantul Frontului Neaustorilor de la Piata Obor. 
Ma numesc Gheorghiu Mircea gi sunt pregedintele executiv al Frontului 

Negustoresc Obor, fondat in 1928 de domnul Eftimie Prevsleanu gi este una 
din cele mai vechi organizatii din Obor. i n  calitatea aceasta tin sB vB spun 

i urmitorul fapt : acest PUZ-PUD Piata Obor aprobat prin Hotgrarea CGMB 
nr.21312005, noi ne-am interesat despre el gi am venit sa v% prezint trei 
raspunsuri din partea Ministerului Culturii in  care se spune c3 nu i s-a 
solicitat consim\Zimantul gi in care se spune cii se respinge acest PUZ - 
PUD. De asemenea, v3 aducem la cunogtinta din partea MLPAT-ului 
riispunsul cs acest PUZ-PUD nu a fost solicitat de catre dangii ca s5 fie 
aprobat. De asemenea, vii aducem sii vedeti din partea Ministerului Mediului 
faptul c3 nu au fost consiliati gi nu gi-au dat consimt5rniintul dup8 ce i-am 
sesizat noi, ca sg fie desfiiniat Parcul Pgsarari. Aceste acte pe care vi le-am 
prezentat impreuna cu o serie intreag5 de prevederi ale Constitutiei, ale 
Codului Penal, in  special ale contenciosului arata clar c5 a fost un viciu de 
consimtamant din partea dvs., arata clar c5 ceea ce solicitim de trei ani de 
zile gi aici vin s5 v6 spun ca am depus o procedur5 prealabilg in  care facem 
urmatoarea mentiune : nu infelegem reactia P.M.B. de acoperire a falsurilor 
pe baza ciirora s-a putut aproba Hotgriirea nr.21312005. Mai devreme 

I domnul primar Videanu facea afinnafia cii nu exist5 PUZ care s5 se aprobe 
de catre Consiliu care s8 nu aib5 toate avizele luate. Noi Tntrebam : cum s-a 
putut lua aviz pentru acest PUZ - PUD atata vreme cat la baza lui, clar 
aceste hiirtii pe care vi le-am argtat, se spune ca nu exist& c3 nu aveti 
aceste aprobgri ? De asemenea, am primit pan8 acum o suta de societsti 
comerciale, ca sa va dati seama, de prejudiciul care s-a creat prin acest 
PUD - o sut5 de societiifi comerciale au 5 somatii la ora actual3 , primite in 
trei luni de zile de evacuare a spatiului respectiv. Acolo sunt constructii 
facute de noi in curs de 13-15 ani de zile cu o suta de milioane de lei pi 
acum pe baza acestui PUZ se doregte prin 5 somafii sa fie demolate. in 
acelagi timp de 3 ani de zile prin studiul istoric pe care I-am inifiat tofi 
comerciantii din piata, ne chinuim sa aducem la cuno9tinta atiit C.G.M.B. cat 
gi consiliului local faptul ca aceastg zona, care este conservati, trebuie s5 



aibS la baza un studiu istoric. Aceast5 zona dac5 se modernizeazs nu poate 
s5 accepte constructii de genul acesta. Uitafi-va aici pe aceast5 plan95 ce 
inseamn5 acest PUZ. Tnconjoarii Hala Obor, o construc!ie mamut inalt3 de 4 
etaje. Nu este corect ca asenlenea prejudicii de sute de milioane de lei sa nu 
v% intereseze. Vs spunem dous probleme : 1) acest moll, dac5 se va 
construi vom lupta s5 fie daramat gi dvs. vefi plati dgramarea lui. Deci 'il 
I5sZim sa-l construiasc5 dar ne vom zbate sS-l dsrime pentru ca nu are la 
baz3 aprobarile. 2) Pentru faptul c5 nu vrefi s i  ne ajutati s i  putem sS 
restaur5rn zona, pentru c3 nu putem reface aceast5 zong ass cum cere - 
sunt recomandgri date in studiu istoric de catre istoricii no$tri, care cere ca 
acea zonA s% fie conservatA gi a fost declarat5 prin procedurii UNESCO 
patrimor~iu imaterial si declarat city istoric toata zona aceea, vor suferi 

i consecinfele. 

Dl-presedinte Tanase Antonel 
Mesajul dvs. a fost receptat gi vom supune dezbaterii. 

Rog Comisia de numarare a voturilor s% intre in drepturi. 

Dna consilier Cosma Roxana 
Ag vrea s5 se consemneze, am cerut regulamentul Administratiei 

pentru Supravegherea gi Protectia Aninqalelor ciit ~i procesul-verbal al 
gedintei la data la care a fost votat, pot s5 spun c5 au fost dou5 
amendamente care au fost votate de catre CGMB, respectiv cele ale 
domnului lovici 9i ale domnului Adir care au fost ulterior modificate in 
hotgrarea care a fost transmisii Administratiei. I-am dat un rgspuns domnului 
consilier Petrovici. Toate amendamentele votate Tn cadrul Consiliului au fost 
ulterior modificate pe hotgrsrea care a fost transmisa gi votat% de catre 
Consiliu. VA multumesc. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Nu este vorba de amendamente gi ag vrea s i  intelegeti foarte bine. 

Este vorba c3 a ap5rut un articol nou. 

Dl-Frimu Cornel 
Ma numesc Cornel Frimu, sunt referent pe probleme de productie la 

Theatrum Mundi care prin Hotsrarea nr.25512006 s-a transformat, s-a 
reorganizat in Teatrul Metropolis. A fost o hotsrare care noua celor angajati 



ne-a fost adus3 la cunogtint3 pe data de 7 decembrie. De atunci am incercat 
s3 vin in  fata dvs., dat fiind faptul c3 a fost dat3 aceast3 hotsrare la 
propunerea ciomnului primar general, in  ideea c3 nu cred c3 ati avut toate 
informatiile cu privire la Theatrum Mundi. Insatitutia Theatrum Mundi a fost o 
institutie gi este o institutie care a produs repertoriu in  exclusivitate 
romhesc care a fost poate singunrl teatru cu profil bine definit in  peisajul 
teatral Bucuregtean. Vreau s3 v3 spun c3 la ora actual3 tot repertoriul 
Teatrului Mundi nu mai exist& ceea ce nu mi s-a p3rut firesc ca noua 
reorganizare, noua schem3, noua formuli s3 nu preia ceea ce era pozitiv in  
vechea structur3, deci s% nu preia ace1 repertoriu de exceptie, acea integral3 
Eugen lonescu, de care toat% presa romaneasc3 a f3cut caz, acea integral3 
Gelu Naum, spectacole care existau in portofoliul institutiei gi care la ora 

\ 
I actual3 nu mai exist3 pentru c3 ele au fost declasate. Mai mult decst atat nu 

mai exist3 trup3. Un teatru performant este cu trup3 de actori. Dac3 ati fi 
f3cut un teatru in care ar fi fost 60 de angajati actori ag fi inteles reforma. Un 
teatru in care sunt 70 de angajati functionari f i r3 artigti nu v3d unde st3 
reforma, nu v3d dublandu-se, triplsndu-se fondul de salarii, ca s3 poti s3 
produci teatru trebuie s3 angajezi artigti, altii gi altii in vederea promovgrii 
tineretului. Promovarea tineretului o fac toate gcolile de teatru din Bucuregti, 
inclusiv Studioul Casandra pe banii Ministerului Culturii, ai Ministerului 
Educatiei. Pe banii Prim3riei eu cred c3 ar trebui avut i n  vedere 
contribuabilul care are nevoie de producfie teatral3, de repertoriu, de teatru 
real. Vreau s3 v3 spun acest lucru, dat fiind faptul c3 institutia Theatrum 
Mundi gi-a desf3gurat activitatea mai ales in  anul 2006 intr-o serie de 
ilegalitati gi lucruri in  neregul3. Am cerut un raport al Cucii de Conturi, al 
auditului Primiriei pentru anul 2006 ca s3 vedem exact situatia Teatrului 
Mundi: ce s-a intamplat, ce a fost acolo gi ce a ramas la 31 decembrie 2006. 
Cred c3 numai dup3 ce veti avea acest raport puteti sa analizati la modul 
complet intreaga situatie care privegte aceast3 institutie. 

Dl-consilier 
Comisia de validare a incheiat urm3torul proces verbal referitor la 

proiectul de hotirire infiinfarea unei comisii de analizi a activitatii 
Administratiei Lacuri, Parcu ri gi Agrement Bucuregti 

DI.Prioteasa Doru 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru :24 



DI.Oprigan Ion 
Total voturi exprimate : 34 
Vott~ri pen,tru : 33 
Voturi impotriva : 1 

DI.Stan Nicugor 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 34 

Dl. Petrovici Octavian 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 34 

DI.Goncea Liviu 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 34 

Comisia de validare a incheiat urmi3torul proces verbal referitor la 
proiectul de hotgri~re privind tnfiintarea unei comisii speciale de analizi 
qi de verificare a documentatiilor depuse de societgtile comerciale 
pentru eliberarea certificatelor de atestare a dreptului 'de proprietate 
conform H.G. nr.83411991 

Dl. loan Aurelian 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 31 
Voturi irnpotriv5 : 3 

Dl. Forascu Vasile 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 34 
Voturi impotriva : 0 

Dna Campurean Mariana 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 33 
Voturi irr~potriva : I 

Dl. Florescu Dragog 
Total voturi exprimate' : 34 



Voturi pentru : 33 
Voturi irnpotriv5 : 1 

DI.Ziitreanu Dan 
Total voturi exprimate : 34 
Voturi pentru : 33 
Voturi irnpotrivii : 1 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Declar inchise lucriirile qedintei noastre de astiizi. 
Sedinta s-a incheiat la orele 18,30. 
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